
Rada Miejska Dębna 
 

Protokół z przebiegu X sesji Rady Miejskiej Dębna 

z dnia 26 lutego 2025 roku 
 

Obrady rozpoczęto 26 lutego 2025 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:25 tego samego dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala posiedzeń w Urzędzie Miejskim w Dębnie przy ul. Piłsudskiego 5 (sala 

nr 5). 

X sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski. 

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, tekst 

jednolity Dziennik Ustaw z 2024 roku, pozycja 1465 ze zmianami została zwołana X sesja IX 

kadencji Rady Miejskiej Dębna na dzień 26 lutego 2025 roku na godzinę 13.00 w sali posiedzeń  

w Urzędzie Miejskim w Dębnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Spełnił obowiązek informacyjny i poinformował, że 

uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie 

i upublicznianie swoich danych osobowych, a na drzwiach wejściowych do sali umieszczona jest 

klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu.   

Poinformował, że pozostanie na sali jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na publikację 

wizerunku. 

Przewodniczący RM przywitał wszystkich na sali obrad:  

Radnych Rady Miejskiej Dębna,  

Burmistrza Dębna Pana Wojciecha Czepułkowskiego,  

Zastępcę Burmistrza Panią Beatę Biaduń-Broda,  

Sekretarza Gminy Panią Annę Witek, 

Skarbnika Gminy Panią Iwonę Pludrę,  

Mecenasa Pana Macieja Maliszewskiego, 

Dyrektorów i kierowników jednostek gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, 

Przedstawiciela Stowarzyszenia Miłośników Dębna Panią Joannę Ryżynską, 

Kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego, 

Sołtysów, gości oraz mieszkańców gminy – zarówno tych na sali, jak i oglądających sesję na żywo  

w internecie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków, co stanowi 86,66 % stanu ogólnego Rady. Wobec 

powyższego, Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Obecni: 

1. Damian Jankowski 

2. Marcin Krzysiak 

3. Grzegorz Kulbicki 

4. Tomasz Kulbicki 

5. Krzysztof Lenartowicz 

6. Łukasz Lewandowski (nieobecny) 

7. Jacek Mazurowski 

8. Agata Mikołajczak 
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9. Mirosław Napieracz 

10. Angelika Obielak 

11. Mateusz Obielak 

12. Marcin Pech 

13. Tomasz Pluciński (nieobecny) 

14. Małgorzata Wachowiak 

15. Leszek Włodkowski-Moszej 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - przed 

przystąpieniem do procedowania poproszę Panią Joannę Ryżyńską przedstawiciela 

Stowarzyszenia Miłośników Dębna o zabranie głosu. 

 

Pani Joanna Ryżyńska imieniu członków Stowarzyszenia Miłośników Dębna chciałam Państwa 

zaprosić na jubileusz dwudziestolecia tegoż stowarzyszenia. Będziemy świętować 12 marca  

w środę o godzinie 16.00 w Dębnowskim Ośrodku Kultury. Będzie nam bardzo miło, jeżeli 

zaszczycicie nas Państwo swoją obecnością. Na ręce Pana Przewodniczącego przekazuję 

zaproszenia. Dziękuję bardzo i liczymy na przybycie Państwa. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z przebiegu IX sesji Rady Miejskiej Dębna. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

7. Informacja Burmistrza Dębna o opłacie planistycznej za okres od 1 stycznia 2024 r.  

do 31 grudnia 2024 r. 

8. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, wniosków  

i zapytań. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2025-2035. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2026 

rok środków stanowiących fundusz sołecki. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Dargomyśl, 

Grzymiradz, Oborzany oraz Smolnica w Gminie Dębno, umożliwiającego lokalizację elektrowni 

wiatrowych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Smolnica, 
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Grzymiradz, Oborzany, miasto Dębno 1, miasto Dębno 3, Krześnica, Cychry oraz Bogusław  

w Gminie Dębno, umożliwiającego lokalizację elektrowni wiatrowych. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków  

i sposobu ich przyznawania. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, innych form 

wychowania przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie Gminy Dębno oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości dofinansowania w formie dotacji celowej 

dla Powiatu Myśliborskiego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości dofinansowania w formie dotacji celowej 

dla Powiatu Myśliborskiego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy 

przez okres 3 lat. 

20. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Dębno. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej Dębna. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej 

nr 3 w Dębnie. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej 

nr 3 w Dębnie. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

25. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

Zapytał, czy są pytania, wnioski do przedstawionego porządku sesji? 

 

Radny Grzegorz Kulbicki złożył wniosek o wycofanie z dzisiejszego porządku sesji punktów  

13 i 14, czyli punkt 13. - podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Dargomyśl, 

Grzymiradz, Oborzany, Smolnica w gminie Dębno umożliwiającego lokalizację elektrowni 

wiatrowych i punkt 14. dotyczący tego samego tematu, ale w rejonie Smolnica, Grzymiradz, 

Oborzany, miasto Dębno 1, miasto Dębno 3, Krześnica, Cychry, Bogusław. Argument w związku 

z petycjami, które wpływają i z tego co wiemy będą jeszcze wpływać do Urzędu Miejskiego  

w Dębnie oraz bardzo licznymi podpisami mieszkańców uważamy, że ten projekt przede 

wszystkim powinno zostać to najpierw społecznie przekonsultowane, omówione z mieszkańcami. 

Po drugie - w związku z tym, że wpływa petycja mieszkańców w związku z tym, a to właśnie Rada 

Miejska rozpatrzy te petycję, czy jest zasadna, czy nie. W związku z tym, żeby przede wszystkim 

nie być niegospodarnym, nie rozpoczynać procesu planistycznego, bo w tym momencie rozpocznie 

się proces planistyczny, zaczną być wydawane po prostu pieniądze na sporządzenie tych 

miejscowych planów, żeby do tego momentu przystąpić do konsultacji społecznych. Wiemy o tych 

wiatrakach już od jakiegoś czasu. Pan Burmistrz nas informował gdzieś tam troszeczkę na sesjach, 

że są jakieś firmy, które rozmawiają, przychodzą. Natomiast po tych krótkich, lakonicznych 

informacjach dzisiaj dostajemy już bardzo mocny konkret, czyli przystąpienie do miejscowego 

planu. Uważam, że najpierw się to powinno odbyć przede wszystkim na zebraniach sołeckich, ale 

nie w takiej formie jak to ma miejsce, że jest zebrania sołeckie, co dotyczą tak naprawdę innych 

punktów. Są to roczne zebrania sołeckie. Wiadomo, że jeśli nie ma wyborów sołtysów, to nie 

przychodzi zbyt wielu mieszkańców. Myślę, że gdyby była informacja ogólna, że w danym 

sołectwie odbywa się spotkanie dotyczące farm wiatrowych, byliby przedstawiciele tych farm 
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wiatrowych oraz osoby z urzędu i myślę, że mieszkańcy licznie by przyszli, wypracowaliby 

odpowiedni konsensus, odpowiednie swoje wnioski i wtedy na podstawie tego można 

przystępować do miejscowych planów. Natomiast tutaj tego nie uczyniono. W związku z tym 

składam ten wniosek wraz z tą argumentacją o wycofanie z dzisiejszego porządku obrad tych 

dwóch projektów uchwał, tych właśnie punktów do momentu przeprowadzenia konsultacji 

społecznych oraz rozstrzygnięcia uchwał, petycji, które wpłynęły do Rady Miejskiej do 

rozpatrzenia. Jeśli zostaną uznane za zasadne, to tym bardziej petycje mieszkańców, to w ogóle nie 

powinniśmy przystępować do tego. Natomiast tu każdy jest za rozwojem gminy, każdy jest za 

inwestycjami, ale w sposób przemyślany i konsultowany, rozmawiamy ze społeczeństwem. Proszę 

o przegłosowanie tych dwóch wniosków. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że wpłynęły do nas petycje. Myślę, że 

w momencie, kiedy Państwo zdecydują o tym, że będziemy procedować, to będziemy na ten temat 

rozmawiać, bo obiecałem też mieszkańcom, że przedstawię te petycje, tak więc przeczytam 

Państwu. Ja bym prosił jednak o to, żeby nie manipulować informacją, ponieważ w listopadzie 

Rada została o tym poinformowana i mieliśmy możliwość na ten temat się wypowiedzenia.  

W listopadzie radni nie zgłosili żadnych wniosków co do tego i żadnych propozycji. W tym jest 

rzecz, że to jak już dojdziemy do tego etapu to przy procedowaniu, to mówiliśmy tak samo na 

komisji, że konsultacje z mieszkańcami się odbędą. Myślę, że szersza dyskusja właśnie wtedy 

odbędzie się przy części tego procedowania już w dalszej części. Tak więc prosiłbym oddać wtedy 

głos.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - nie zgadzam się ze słowami, że ktoś tu manipuluje 

informacjami. Przede wszystkim nie jestem członkiem żadnych z tych komisji, która obradowała, 

między innymi z Pana Radnych inicjatywy. Po raz siódmy nie przyjęli mnie Państwo do żadnej 

komisji merytorycznej, która by opiniowała takie rzeczy. Po drugie, jeśli oczywiście Pan powie, 

że może Pan uczestniczyć, ale bez prawa głosu. O tym Państwo muszą wiedzieć, że wtedy radny 

nie ma prawa głosu na takich komisjach. Może sobie tylko przyjść i popatrzeć tak naprawdę. Tak 

jak inny mieszkaniec nie ma prawa głosu wtedy zabrać. Natomiast jeśli to coś takiego było, to nie 

dotyczyło miejscowego planu, tylko pewnie firma przyjechała i roztaczała pewne wizje, ale nie 

dotyczyło to miejscowego planu zagospodarowania, a tu mamy konkret miejscowy plan. To 

wcześniej nie było omawiane. W związku z tym podtrzymuję ten wniosek i proszę naprawdę 

dzisiaj o wycofanie tych dwóch punktów i przeanalizowanie, przedyskutowanie to najpierw ze 

społeczeństwem.  

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował - chciałbym się tutaj odnieść do tego, że Pan zawsze 

mówił o tych konsultacjach. Przyjechała firma, przedstawiła, że chciałaby robić wiatraki, to było 

koniec. 

Jakie to są konsultacje? Żadne. Dlatego nie zgadzam się właśnie z tymi słowami manipulowanie, 

niczym nie manipulujemy. Przyjechała firma, która przedstawiła, że chciałaby roztoczyć wizję 

wiatraków. Okej, fajnie, wysłuchaliśmy, zadaliśmy pytania. Gdzie tam był miejscowy plan, gdzie 

tam były konsultacje, gdzie tam było cokolwiek? - nic.  

 

Zastępca Burmistrza Dębna Beata Biaduń-Broda poinformowała - te uwagi przedstawione 

przez radnych wynikają tylko i wyłącznie z nieznajomości ustawy o planowaniu przestrzennym, 

ponieważ ustawa tak naprawdę wszczyna całą procedurę. W tej chwili zgodnie z nią mamy 

obowiązek w ciągu 30 dni wszcząć konsultacje społeczne. 

Mieszkanka obecna na sali zakłócała obrady.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił mieszkankę, aby dać się 

wypowiedzieć Pani Wiceburmistrz i nie przerywać wypowiedzi. 

Ale tak naprawdę my nie wiemy czym to się skończy.Wszczęcie procedury niczego nie przesądza. 

My ją rozpoczynamy, jesteśmy zobowiązani w ciągu trzydziestu dni zacząć z Państwem 

rozmawiać indywidualnie. W tej chwili o czym mamy z wami rozmawiać? - o teorii. 

Mieszkanka obecna na sali zakłócała obrady.  

Wpływają do nas wnioski, a naszym obowiązkiem jest ich wszczynanie proceduralne. Jeżeli 

mieszkańcy wypowiedzą się przeciw, to plan nie będzie przyjęty i macie Państwo prawo 

protestować. To jest Państwa prawo. My musimy wszcząć, Państwo macie się prawo 

wypowiedzieć, a my w ciągu 30 dni teraz rozpoczynamy proces konsultacji społecznych zgodnie 

z obowiązującą ustawą. Dlatego nie rozpoczynamy, bo nie mamy czego rozpocząć.  

Mieszkanka obecna na sali zakłócała obrady.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił p. Zastępcę Burmistrza, aby 

nie wchodziła w dyskusję.   

Nie wiemy jak dzisiaj radni do tego podejdą, ale jeżeli w trybie przypuszczającym, proszę bardzo, 

jeżeli zostanie taka uchwała podjęta, my mamy obowiązek w ciągu 30 dni rozpocząć z Państwem 

dyskusję.  

 

Radny Mateusz Obielak poinformował - poniekąd rozumiem te rozgoryczenie tutaj i pretensje 

mieszkańców, ponieważ nasza gmina na przestrzeni tych lat samorządu nie ma dobrych 

wspomnień odnośnie konsultacji społecznych, ponieważ podczas poprzedniej kadencji konsultacje 

były na przykład w pewnych tematach ogłaszane, następnie zostały anulowane, później były drugi 

raz dla zmiany wyniku ogłaszane, więc faktycznie nasza gmina nie ma dobrych historii dotyczącej 

konsultacji społecznych z mieszkańcami. Panie Burmistrzu, Pani Kierownik Inwestycji, ja bardzo 

proszę teraz, w tym momencie o jasną deklarację, że we wszystkich miejscowościach objętych tym 

zmianą planu zostaną zorganizowane spotkania z mieszkańcami, a konsultacje będą odpowiednio 

promowane. A mieszkańcy będą mieli okazję wypowiedzieć się w temacie, który ich będzie 

dotyczył przez najbliższych kilkanaście lat. Ta sprawa nie jest przesądzona. My dopiero 

przystępujemy do tego planu, te konsultacje będą i ja proszę teraz Panie Burmistrzu o jasną 

deklarację, że w każdej miejscowości odbędą się spotkania czy z inwestorem i z mieszkańcami  

i przez te 30 dni ten temat będzie przedyskutowany. Dzisiaj tutaj mamy na sali większość 

przeciwników budowie tej firmy.  

Hałas na sali. 

Konsultacje są potrzebne, ponieważ też zgłaszają się do nas osoby, które są za tym, na przykład 

przedstawiciele Północnej Izby Gospodarczej w Dębnie. 

Hałas na sali. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił umożliwienie wypowiedzi 

radnemu. 

Na komisji w tamtym tygodniu dyskutowaliśmy szeroko na ten temat. W tamtym tygodniu na 

komisji rozmawialiśmy, do 22.00 trwała komisja, gdzie dyskutowaliśmy przez bardzo długi okres 

czasu. Jest problem komunikacyjny, który mam nadzieję, że podczas tych konsultacji społecznych, 

które zostaną ogłoszone, zostanie rozwiązany i ta deklaracja Burmistrza i Pani Kierownik będzie 

taka, że faktycznie głos mieszkańców zostanie dopuszczony, że my te wszystkie wnioski Państwa, 

petycje otrzymamy i na podstawie tego będziemy mogli albo odstąpić całkowicie od zmiany tego 

planu lub realizacji jego w jakichś tam zakresach, które pozwolą na to, pozwolą mieszkańcy, 

przepisy i tak dalej, i tak dalej.  

Hałas na sali.  

Mieszkanka obecna na sali zakłócała obrady.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o zachowanie powagi sali 

posiedzeń. 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - zostaliśmy zobowiązani czy 

zostaniemy w momencie podjęcia decyzji przez ustawę do przeprowadzenia konsultacji w ciągu 

30 dni. Te konsultacje zostaną przeprowadzone. Zdecydujemy jeszcze, czy jeżeli zrobimy to  

w jednym miejscu np. w Ośrodku Kultury, to wtedy byśmy mogli to, jeżeli Państwo by chcieli 

dojechać, to zorganizowalibyśmy dowóz bądź też osobno w miejscowościach, ale ta decyzja 

zostanie już podjęta po decyzji Państwa.  

 

Radny Tomasz Kulbicki odniósł się do wypowiedzi Zastępcy Burmistrza - nie zgodzę się z Pani 

słowami, bo zasugerowała Pani, że my się nie znamy, a znamy się. Wiemy na czym to polega.  

Z tym, że całe clou tej sprawy jest takie, że po prostu my nie chcemy, żeby w ogóle się rozpoczął 

ten proces planistyczny.  

Oklaski. 

Tutaj Radny Obielak bardzo dużo o kosztach, o niegospodarności. Jeżeli rozpoczniemy taki plan, 

zapłacimy jakieś pieniądze za stworzenie tego planu, firmie trzeba będzie zapłacić, właśnie o to 

chodzi. Chcemy najpierw porozmawiać o tym, ja nie mówię, że ja też jestem, to tak jak Północna 

Izba Gospodarcza, oni są za, ale w części, w części za, w części przeciw, dlatego tu ich dzisiaj nie 

ma. Ja też nie wiem co ja mam podjąć, jaką decyzję, ale chcę najpierw ją podjąć na zasadzie 

konsultacji, żebyśmy wiedzieli co, i jak. Więc też proszę tutaj nie wrzucać nam takich, że my nie 

wiemy, my się nie znamy - znamy się. 

 

Radny Marcin Krzysiak poinformował - wśród tych petycji, które wpłynęły była też petycja  

o ściągnięcie tego punktu, czy tych dwóch punktów z dzisiejszych obrad. Jeżeli się wsłuchujemy 

w głos, o czym tutaj Państwo mówicie, to dzisiaj powinniśmy się w tą petycję wsłuchać, to jest 

raz. Po drugie mi osobiście brakuje tutaj analizy jakiejkolwiek wcześniejszej czy te tereny, które 

zostały przewidziane w tych planach, czy nie sensownie byłoby przeznaczyć je do innych celów  

i przystąpić do takiego planu, żeby on miał ręce i nogi i spełniał oczekiwania i mieszkańców,  

i ewentualnie też spełniał walory gospodarności. Dlatego popieram jak najbardziej wniosek Pana 

Radnego Kulbickiego.  

 

Radny Mateusz Obielak odniósł się do wypowiedzi Radnego Marcina Krzysiaka – w procedurze, 

o której dobrze wyczytałem, jest tam opinia różnych urzędów środowiskowych, opinia 

mieszkańców, konsultacje. Dzisiejsze tak naprawdę odstąpienie od tego procedowania, czyli 

otwarcia tej drogi, poznania każdej opinii urzędów, które są za to odpowiedzialne, poznania opinii 

mieszkańców, to jest czysty populizm. 

Hałas na sali. 

Mieszkanka obecna na sali zakłócała obrady.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił, aby nie zakłócać przebiegu 

sesji. Wzywam Panią do zachowania porządku. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad: Wniosek Radnego Grzegorza Kulbickiego o wycofanie  

z porządku obrad dwóch punktów tj. punktu 13 - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów 

ewidencyjnych Dargomyśl, Grzymiradz, Oborzany oraz Smolnica w Gminie Dębno, 

umożliwiającego lokalizację elektrowni wiatrowych oraz punktu 14 - Podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentów obrębów ewidencyjnych Smolnica, Grzymiradz, Oborzany, miasto Dębno 1, miasto 
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Dębno 3, Krześnica, Cychry oraz Bogusław w Gminie Dębno, umożliwiającego lokalizację 

elektrowni wiatrowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada nie przyjęła wniosku. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - związku z tym proszę o zmianę w porządku obrad 

polegającą na tym, że punkty 13, 14 zostają przesunięte od razu po punkcie drugim, przed punktem 

trzecim, przed przyjęciem protokołów, tak aby zaproszeni tutaj mieszkańcy, ludzie mogli 

posłuchać, żeby też dzisiaj nie musieli do 18.00 czekać, czyli żeby przesunąć te dwa punkty na 

teraz, za chwileczkę po przyjęciu porządku obrad, żeby były procedowane od razu. 

Innych wniosków nie było.  

Hałas na sali.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad - Wniosek Radnego Grzegorza Kulbickiego o przeniesie punktu 

13 - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Dargomyśl, 

Grzymiradz, Oborzany oraz Smolnica w Gminie Dębno, umożliwiającego lokalizację elektrowni 

wiatrowych oraz punktu 14 - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych 

Smolnica, Grzymiradz, Oborzany, miasto Dębno 1, miasto Dębno 3, Krześnica, Cychry oraz 

Bogusław w Gminie Dębno, umożliwiającego lokalizację elektrowni wiatrowych - jako punkt 3  

i punkt 4 (nastąpi zmiana numeracji punktów) 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Damian Jankowski 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Wniosek uzyskał akceptację Rady. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przedstawił porządek obrad po 

zmianach: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji Rady Miejskiej, 

 b) stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Dargomyśl, 

Grzymiradz, Oborzany oraz Smolnica w Gminie Dębno, umożliwiającego lokalizację elektrowni 

wiatrowych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Smolnica, 

Grzymiradz, Oborzany, miasto Dębno 1, miasto Dębno 3, Krześnica, Cychry oraz Bogusław  

w Gminie Dębno, umożliwiającego lokalizację elektrowni wiatrowych. 

5. (było 3) Przyjęcie protokołu z przebiegu IX sesji Rady Miejskiej Dębna. 

6. (było 4) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

7 (było 5) Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

8 (było 6) Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

9. (było 7) Informacja Burmistrza Dębna o opłacie planistycznej za okres od 1 stycznia 2024 r.  

do 31 grudnia 2024 r. 

10 (było 8) Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

11. (było 9) Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, 

wniosków i zapytań. 

12 (było 10) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

13. (było 11) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035. 

14. (było 12) Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy na 2026 rok środków stanowiących fundusz sołecki. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków  

i sposobu ich przyznawania. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, innych form 

wychowania przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie Gminy Dębno oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości dofinansowania w formie dotacji celowej 

dla Powiatu Myśliborskiego. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości dofinansowania w formie dotacji celowej 

dla Powiatu Myśliborskiego. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy 

przez okres 3 lat. 

20. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Dębno. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej Dębna. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej 

nr 3 w Dębnie. 
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23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej 

nr 3 w Dębnie. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

25. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przedstawienie porządku obrad ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Porządek został przyjęty.  

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::: 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Dargomyśl, 

Grzymiradz, Oborzany oraz Smolnica w Gminie Dębno, umożliwiającego lokalizację 

elektrowni wiatrowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących - Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty 

i Spraw Publicznych. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - tak jak obiecałem chciałbym 

przeczytać te petycje, które do nas wpłynęły. Dwie pozostałe przeczyta Pani Burmistrz. Później 

chciałbym, żeby Pani Kierownik powiedziała jaka jest procedura i myślę po tym, po tej 

wypowiedzi będziemy składać też pytania, co do tego jak możemy to procedować. Pierwszą 

petycję, którą mam, bo dzisiejsza ta, która wpłynęła to tak naprawdę przed chwilą dostałem ksero, 

przyniosła Pani z sekretariatu z dopisaną tą wersją odnośnie ściągnięcia tego z porządku obrad. To 

też jak Państwu powiedziałem, to radny mógł złożyć wniosek i został złożony o to, żeby można 

było. Procedujemy to dalej. Pierwsza, która wpłynęła 25 lutego - petycja przeciwko planom 

budowy elektrowni wiatrowych w obrębie wsi Smolnica, Grzymiradz, Oborzany, Dargomyśl. My 

niżej podpisani mieszkańcy mieszkający w obrębie planowanej inwestycji sprzeciwiamy się 

planom budowy elektrowni wiatrowych na gruntach położonych w gminie Dębno. Planowane 

elektrownie wiatrowe są zaplanowane zbyt blisko zabudowań mieszkalnych, będą wywierać 

szkodliwy wpływ na zdrowie mieszkańców. Spowodują skokowy spadek wartości gruntów  

i nieruchomości w promieniu kilku kilometrów od wiatraków. Doprowadzą również do dewastacji 

środowiska przyrodniczego i deformacji krajobrazu. Ponadto turbiny wiatrowe generują hałas 

zarówno ruchu łopat, jak i z mechanizmów wewnętrznych. Hałas turbin wiatrowych prowadzić 
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może do stresu i zaburzeń snu. Ruchome łopaty turbin mogą tworzyć cień, który migocze na 

pobliskich domach. To zjawisko znane jako migotanie cienia może być uciążliwe dla 

mieszkańców, a w szczególności osób chorujących na epilepsję. Ponadto jako mieszkańcy 

mieszkający w obrębie planowanej inwestycji nie zostaliśmy poinformowani o procedurze 

planistycznej, o wykonanych pomiarach. Nie zostały przeprowadzone wstępne konsultacje 

społeczne o planowanej inwestycji. Planowana inwestycja ma charakter krótkowzroczny. 

Przewidywane korzyści finansowe dla gminy są chwilowe. W dłuższej perspektywie przyniesie 

nieodwracalne straty spowodowane również degradacją terenu i stopniowe wymieranie okolicy 

wokół farmy wiatrowej. Jednocześnie odszkodowania jakie przyjdzie w przyszłości zapłacić 

gminie za szkody wywołane przez wiatraki znacznie przewyższają chwilowe zyski. Nie jesteśmy 

aż tak biedną gminą, żeby dochody pozyskiwać kosztem zdrowia jej mieszkańców (podpisy). Nie 

mam liczby. Nie wiem, gdzieś około 50, bo przy drugiej petycji jest trochę więcej, gdzieś koło 

tysiąca tak jak Państwo deklarowali. Mówimy przeciwko budowie elektrowni wiatrowej 

zlokalizowanej na terenie gminy Dębno, obręb ewidencyjny Dargomyśl, Oborzany, Smolnica. Ta 

petycja wpłynęła w dniu dzisiejszym przed naszą sesją. My mieszkańcy gminy Dębno, a przede 

wszystkim mieszkańcy wsi Dargomyśl, Grzymiradz, Oborzany i Smolnica poniżej podpisani 

stanowczo sprzeciwiamy się budowie w naszym obrębie elektrowni wiatrowych na terenie wsi 

Oborzany, Dargomyśl oraz Smolnica, a tym samym zmianie planu zagospodarowania 

przestrzennego. Dodatkowo prosimy o kontrolę oraz zbadanie legalności czynności 

administracyjnych podejmowanych w tym zakresie, gdyż planowane zmiany pozostają  

w sprzeczności z obowiązującymi zasadami prawa. Umowy dotyczące udostępnienia terenu, na 

którym mają być umiejscowione elektrownie wiatrowe podpisywane były jeszcze przed 

utworzeniem właściwego planu miejscowego, który by to uwzględniał, pozostając to w rażącej 

sprzeczności z obowiązującymi przepisami prawa, a w szczególności z ustawą o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym. Pogwałcone zostają również zasady współżycia społecznego, 

gdyż na żadnym etapie prowadzonych negocjacji nie podjęte były rozmowy z nami, mieszkańcami 

gminy Dębno, które umożliwiłyby władzom zapoznanie się z naszym zdaniem. Powszechną 

wiedzą jest, że elektrownie wiatrowe są szkodliwe dla zdrowia. Według naszej wiedzy elektrownie 

wiatrowe, których umiejscowienie zaplanowane jest na terenie zamieszkałej przez nas wsi, mają 

być jedne z najwyższych w Europie i mają osiągnąć niespełna 300 metrów. Dla porównania Pałac 

Kultury i Nauki w Warszawie ma 231 metrów wysokości, a Wieża Eiffla 300 metrów. Jak podają 

liczne publikacje naukowe, elektrownie wiatrowe mają drastycznie szkodliwe oddziaływanie na 

zdrowie, w szczególności kobiet w ciąży i dzieci, albowiem oddziaływanie hałasu 

infradźwiękowego ma zasięg aż 10 kilometrów. Tym samym postępowanie w tym zakresie nie ma 

nic wspólnego z troską o dobro mieszkańców. Powyższe działania wprowadziły w naszej 

społeczności dezintegrację, powodując tym samym konflikty sąsiedzkie, a przede wszystkim brak 

zaufania dla władz samorządowych. Mieszkańcy nie chcą elektrowni wiatrowych na swoim terenie 

i wyraźnie sprzeciwiają się jej budowie oraz zmianie planu zagospodarowania przestrzennego  

z tym związanego. Mieszkańcy nie zgadzają się na wydawanie publicznych pieniędzy na zmianę 

planów zagospodarowania przestrzennego pod inwestycję, której nie chcą na tym terenie i której 

się sprzeciwiają. Kroki podejmowane przez Radę Miejską Gminy z Panem Burmistrzem na czele 

wbrew woli mieszkańców uwłacza i jest w sprzeczności z zasadą służebności mieszkańcom,  

a w związku z powyższym zmiana planów zagospodarowania przestrzennego stanowić będzie 

niegospodarność środkami publicznymi. Umiejscowienie oraz lokalizacja elektrowni wiatrowych 

prowadzą do konkluzji, że władze samorządowe nacisk kładą w tym wypadku głównie na zysk, 

kompletnie nie mając na względzie konsekwencji społecznych tym spowodowanych. Dodatkowo 

wskazać należy, że umiejscowienie elektrowni wiatrowych na terenie zamieszkałej przez nas 

gminy spowoduje dewastację środowiska, a także obniżenie atrakcyjności naszego regionu oraz 

deformację krajobrazu. Tym samym mając powyższe na względzie wznosimy o uchwalenie 
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całkowitego zakazu budowy elektrowni wiatrowych na terenie Oborzany, Dargomyśl, Smolnica  

i niedokonywanie żadnych zmian w planie zagospodarowania przestrzennego. Dopisane od ręki - 

wnosimy o zdjęcie obrad Rady Gminy w dniu 26 luty punktu zajmującego się uchwaleniem zmiany 

planów zagospodarowania przestrzennego w zakresie możliwości budowy farm wiatrowych. 

 

Zastępca Burmistrza Dębna Beata Biaduń-Broda odczytała kolejne petycje – kolejna petycja 

wpłynęła do nas 25 lutego, czyli w dniu wczorajszym. Jest to petycja przeciwko budowie 

elektrowni wiatrowej na terenie gminy Dębno. My niżej podpisani mieszkańcy miasta i gminy 

Dębno zwracamy się z prośbą do Burmistrza Gminy Dębno oraz radnych gminy o wstrzymanie  

w trybie natychmiastowym prac związanych z przygotowaniem planu zagospodarowania 

przestrzennego oraz realizacją zamiaru budowy elektrowni wiatrowych dla fragmentów obrębów 

ewidencyjnych Dargomyśl, Smolnica, Grzymiradz, Oborzany, Miasto Dębno 1, Miasto Dębno 3, 

Krześnica, Cychry oraz Bogusław. Jednocześnie stanowczo sprzeciwiamy się powstaniu na terenie 

naszej gminy jakiejkolwiek inwestycji związanej z budową elektrowni wiatrowych. Dodatkowo 

prosimy o kontrolę oraz zbadanie legalności czynności administracyjnych podejmowanych w tym 

zakresie, gdyż planowane zmiany pozostają w sprzeczności z obowiązującymi zasadami prawa. 

Umowy dotyczące udostępniania terenu, na którym mają być umiejscowione elektrownie wiatrowe 

podpisywane były jeszcze przed utworzeniem właściwego planu miejscowego, który by to 

uwzględniał. Pozostaje to w rażącej sprzeczności z obowiązującymi przepisami prawa,  

a w szczególności z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Prośbę swą 

motywujemy wieloma niejasnościami, jakie są stawiane już na etapie sporządzania planów. Po 

pierwsze brak informacji dla właścicieli oraz dzierżawców nieruchomości objętych planem, iż 

takie plany zostały wszczęte oraz opracowane. Jednoznaczne to jest, iż zostały pogwałcone zasady 

współżycia społecznego. Brak informacji o dokładnej lokalizacji, numerów działek oraz ilości 

wyżej wymienionych elektrowni wiatrowych. Właściciele nieruchomości objętych zarysem planu 

dowiadują się od osób trzecich, nie bezpośrednio od gminy miasto Dębno. Brak jasnego 

wyjaśnienia oddziaływania na otaczające środowisko, ludzi, zwierzęta gospodarskie, zwierzęta 

leśne. Brak jasnego wyjaśnienia na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

skutków ubocznych, jakie generują turbiny wiatrowe. Brak możliwości właścicieli działek, 

szczególnie rolników, w przyszłości realizacji budownictwa w zabudowie zagrodowej, 

siedliskowej na terenach objętych miejscowym planem, co wyhamowuje rozwój ich rodzinnych 

gospodarstw rolnych prowadzonych z pokolenia na pokolenie. Tereny objęte planami, szczególnie 

Oborzany - Smolnica to tereny klas bonitacyjnych trzecich. Gleby te są bardzo ważne dla naszej 

gminy oraz regionu, gdyż są to gleby pszenno-buraczane, których brak jest na naszym terenie i nie 

należałoby wykorzystywać ich pod takie cele. Z danych ekspertów wynika, iż ziemia poddana 

oddziaływaniu wiatraków zostanie całkowicie wyjałowiona. Duże oburzenie nas jako 

mieszkańców miasta i gminy Dębno budzi bardzo szybka próba podjęcia decyzji przez radnych 

gminy odnośnie podjęcia uchwał. Z opinii eksperckich profesora dr hab. inż. Władysława 

Mielczarskiego jest stwierdzone, iż budowa morskich, jak również lądowych farm wiatrowych jest 

ekonomicznie nieuzasadniona. Załącznik do petycji, źródło ze strony strefabiznesu.pl. Brak 

informacji dla innych mieszkańców gminy niebędących rolnikami, iż taka inwestycja budowy farm 

wiatrowych została podjęta. Informację taką posiadamy z przeprowadzonych przez osoby 

zainteresowane wywiadu społecznego w miejscowości Dębno. Wielu mieszkańców nie miało 

żadnej wiedzy na temat inwestycji oraz jej wszczęcia. Brak informacji o wielkości wyżej 

wymienionych elektrowni wiatrowych. Brak informacji, kto jest inwestorem. Planowana 

inwestycja ma charakter krótkowzroczny. Przewidywane korzyści finansowe dla gminy są 

chwilowe. W dłuższej perspektywie przyniesie nieodwracalne straty. Spowoduje również 

degradację terenu i stopniowe wymieranie okolicy wokół farmy wiatrowej. Ingerencja w istniejące 

ekosystemy, które prowadzą do degradacji terenów rolniczych oraz krajobrazu, jak i terenów poza 
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oddziaływaniem elektrowni wiatrowych. Elektrownie wiatrowe są szkodliwe dla zdrowia. 

Oddziaływanie hałasu infradźwiękowego ma zasięg ponad 10 km, jak podają publikacje naukowe. 

Lokalizacja turbin wiatrowych wskazuje, że głównym celem jest zysk, bez liczenia się  

z konsekwencjami o wymiarze społecznym. Podpisani poniżej, imię, nazwisko, miejsce 

zamieszkania i to jest półtorej strony podpisów. Druga petycja z dnia dzisiejszego jest tożsama  

w pierwszej części całkowicie z tą, którą Pan Burmistrz przed chwilą odczytał. Jest tylko 

zakończenie, inne umiejscowienie oraz lokalizacja elektrowni wiatrowych prowadzą do konkluzji, 

że władze samorządowe nacisk kładą w tym wypadku głównie na zysk, kompletnie nie mając na 

względzie konsekwencji społecznych tym spowodowanych. Dodatkowo wskazać należy i że 

umiejscowienie elektrowni wiatrowych na terenie zamieszkałej przez nas wsi spowoduje 

dewastację środowiska, a także obniżenie atrakcyjności naszego regionu oraz deformację 

krajobrazu. Tym samym mając powyższe na względzie wnosimy o uchwalenie całkowitego zakazu 

budowy elektrowni wiatrowych na terenie wsi Oborzany, Dargomyśl i Smolnica. I tutaj jest 14 

podpisów pod tą petycją. I ostatnia petycja z dnia dzisiejszego również wpłynęła w dniu 

dzisiejszym. Petycja przeciwko budowie elektrowni wiatrowej zlokalizowanej na terenie gminy 

Dębno, obręb ewidencyjny Dargomyśl, Oborzany, Smolnica. My mieszkańcy wsi Oborzany 

poniżej podpisani stanowczo sprzeciwiamy się budowie w naszym obrębie elektrowni wiatrowych 

na terenie wsi Oborzany, a tym samym zmianie planu zagospodarowania przestrzennego. 

Dodatkowo prosimy o kontrolę oraz zbadanie legalności czynności administracyjnych 

podejmowanych w tym zakresie, gdyż planowane zmiany pozostają w sprzeczności  

z obowiązującymi zasadami prawa. Umowy dotyczące udostępnienia terenu, na którym mają być 

umiejscowione elektrownie wiatrowe były podpisywane jeszcze przed utworzeniem właściwego 

planu miejscowego, który by to uwzględniał. Pozostaje to w rażącej sprzeczności  

z obowiązującymi przepisami prawa, a w szczególności z ustawą o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym. Pogwałcone zostają również zasady współżycia społecznego, 

gdyż na żadnym etapie prowadzonych negocjacji nie podjęte zostały rozmowy z nami, 

mieszkańcami wsi Oborzany, które umożliwiłyby władzom zapoznanie się z naszym zdaniem. 

Powszechną wiedzą jest, że elektrownie wiatrowe są szkodliwe dla zdrowia. Według naszej wiedzy 

elektrownie wiatrowe, których umiejscowienie zaplanowane jest na terenie zamieszkałej przez nas 

wsi, mają być jedne z najwyższych w Europie i mają osiągać niespełna 300 metrów. Dla 

porównania Pałac Kultury i Nauki w Warszawie ma 231 metrów wysokości, a wieża Eiffla 300. 

Jak podają liczne publikacje naukowe, elektrownie wiatrowe mają drastycznie szkodliwe 

oddziaływanie na zdrowie, w szczególności kobiet w ciąży i dzieci, albowiem oddziaływanie 

hałasu infradźwiękowego ma zasięg aż 10 kilometrów. Tym samym postępowanie w tym zakresie 

nie ma nic wspólnego z troską o dobro mieszkańców. Powyższe działania wprowadziły w naszej 

społeczności dezintegrację, powodując tym samym konflikty sąsiedzkie, a przede wszystkim brak 

zaufania do władz samorządowych. Mieszkańcy nie chcą elektrowni wiatrowych na swoim terenie 

i wyraźnie sprzeciwiają się jej budowie oraz zmianie planu zagospodarowania przestrzennego  

z tym związanego. Mieszkańcy nie zgadzają się na wydawanie publicznych pieniędzy na zmianę 

planów zagospodarowania przestrzennego pod inwestycją, której nie chcą na swoim terenie, której 

się sprzeciwiają. Kroki podejmowane przez Radę Miasta i Gminy Dębno z Panem Burmistrzem na 

czele wbrew woli mieszkańców uwłacza i jest w sprzeczności z zasadą służebności mieszkańcom, 

a w związku z powyższym zmiana planów zagospodarowania przestrzennego stanowić będzie 

niegospodarność środkami publicznymi. Umiejscowienie oraz lokalizacja elektrowni wiatrowych 

prowadzą do konkluzji, że władze samorządowe nacisk kładą w tym wypadku głównie na zysk, 

kompletnie nie mając na względzie konsekwencji społecznych tym spowodowanych. Dodatkowo 

wskazać należy, że umiejscowienie elektrowni wiatrowych na terenie zamieszkałej przez nas wsi 

spowoduje dewastację środowiska, a także obniżenie atrakcyjności naszego regionu oraz 

deformację krajobrazu. Tym samym mając powyższe na względzie wnosimy o uchwalenie 
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całkowitego zakazu budowy elektrowni wiatrowych na terenie wsi Oborzany i niedokonywanie 

żadnych zmian w planie zagospodarowania przestrzennego we wskazanym wyżej zakresie. 

Łączymy wyrazu szacunku mieszkańcy wsi Oborzany, podpisana Pani reprezentująca 

mieszkańców wsi Oborzany. W załączeniu listy nie do ustalenia na ten moment, jeżeli chodzi  

o liczbę podpisów. 

 

Kierownik Wydziału RIiPP Dominika Klamecka poinformowała - tak jak już na komisjach, 

które były, opowiadałam o procedurze planistycznej, tak powtórzę tutaj Państwu, bo Państwo nie 

byli obecni na tych komisjach. Mianowicie podjęcie tej uchwały jest dopiero początkiem 

rozpoczęcia procedury. Gmina z tego tytułu nie ponosi żadnych kosztów. Koszty jakie gmina 

ponosi, to ponosi za sporządzenie projektu planu, a projekt planu będziemy sporządzać dopiero po 

konsultacjach społecznych, które dopiero się rozpoczną. Jeśli Państwo Radni podejmą dzisiaj 

uchwałę, to w ciągu 30 dni te konsultacje będą zorganizowane. Na pewno będą w dwóch formach, 

czyli zdalnej i stacjonarnej, będą mogli Państwo osobiście się spotkać z potencjalnym inwestorem, 

a ci z Państwa, którzy osobiście na takich konsultacjach nie będą mogli być obecni, to będą też 

takie konsultacje zorganizowane w formie zdalnej. I dopiero wtedy, jeśli podejmiemy dalsze próby 

sporządzenia tego planu, wtedy dopiero będziemy robić zapytania ofertowe na wyłonienie 

projektanta i dopiero wtedy będziemy ponosić ewentualne koszty związane z podjęciem tej 

uchwały. Na tą chwilę gmina nie ponosi żadnych kosztów. 

Hałas na sali.  

Po konsultacjach społecznych, jeśli będzie dalej procedowana ta uchwała, zostanie wyłoniony 

projektant, który sporządzi projekt planu. Jeszcze dodam, że na tych konsultacjach, które za te 30 

dni się odbędą, potencjalny inwestor na moją prośbę naniesie potencjalną lokalizację ewentualnej 

elektrowni wiatrowej, bo dopiero szczegółową lokalizację będziemy mogli poznać po uzgodnieniu 

tych lokalizacji chociażby z Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska. Jeśli projekt będzie 

sporządzony, zostanie on z wszystkimi instytucjami uzgodniony, ponownie zostanie poddany 

konsultacjom społecznym. Konsultacje te będą trwały wtedy od 60 do 90 dni i każdy z Państwa 

będzie mógł pisemnie złożyć wniosek czy uwagi do takiego projektu planu i każda uwaga będzie 

musiała być rozpatrzona przez Radę. To tak, jeśli chodzi o względy organizacyjne. Dodam jeszcze 

może, że w 2012 roku w gminie Dębno zostały podjęte trzy uchwały intencyjne o przystąpieniu do 

planu miejscowego, które do dnia dzisiejszego obowiązują. Między innymi na ten teren, o którym 

dzisiaj rozmawiamy i nic z tego planu nie wyszło, więc to nie jest przesądzone, że ten plan w ogóle 

zostanie zrealizowany. My rozpoczynamy dopiero tą procedurę i dlatego nie zarzucajcie nam 

Państwo, że nie wiedzieliście, no bo wiedzieliście. Pojawiliście się dzisiaj, pojawiliście się na 

komisjach w tamtym tygodniu, ale my dopiero tą procedurę rozpoczynamy. 

Hałas na sali.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o umożliwienie wypowiedzi 

Pani Kierownik.  Poprosił o zachowanie powagi tutejszej sali i dzisiejszej sesji. 

Ustawodawca przewidział i w ustawie jest wprost napisane, kto ma być na takich konsultacjach 

obecny i ma być to oczywiście pracownik merytoryczny, Pan Burmistrz, ale też potencjalny 

inwestor, który najbardziej rzeczowo Państwu też na wszystkie pytania odpowie. Oni tak samo 

będą zobligowani do zrobienia wszelkich badań środowiskowych. Na tą chwilę wiem, że mają 

opracowane tylko raporty, ale tak jak na komisjach mówiłam, projekt planu jest sporządzany 

równorzędnie z prognozą oddziaływania na środowisko i taka prognoza będzie musiała być 

wykonana i będzie musiała być zaopiniowana przez wszystkie wymagane prawem instytucje.  

Hałas na sali.  
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Radny Damian Jankowski zwrócił się do Pani Kierownik Wydziału RIiPP - Pani Kierownik, 

czyli na tę chwilę nie ma dokładnych lokalizacji tych turbin wiatrowych, które miałyby powstać? 

Czy jakieś decyzje środowiskowe na tym etapie już są opracowane? 

 

Kierownik Wydziału RIiPP Dominika Klamecka poinformowała – tak jak mówiłam wcześniej,  

z tego co wiem to firma ma opracowywane na tą chwilę raporty, a prognozę oddziaływania na 

środowisko będzie prowadzona równorzędnie ze sporządzeniem projektu planu. Dokładnej 

lokalizacji nie znamy, możemy znać orientacyjną lokalizację. 

Hałas na sali. 

Na tą chwilę będziemy znać orientacyjną lokalizację, którą to nam inwestor przedstawi chociażby 

na tych konsultacjach społecznych. Jest to orientacyjna lokalizacja, bo tak jak powiedziałam 

dopiero badania środowiskowe, opinie wszystkich instytucji będą mogły stwierdzić czy ta 

lokalizacja jest w ogóle możliwa czy nie, bo tutaj chodzi o wszelkie badania środowiskowe, 

odległości od domostw, odległości od obszarów chronionego krajobrazu, odległości od lasów, więc 

to wszystko będzie musiało być uwzględnione, a to o czym Państwo mówili na komisjach, że są 

umowy zawierane z osobami, są to umowy przedwstępne i firmy się też przed tym zabezpieczają, 

że na tą chwilę zawierają umowy z jakimś właścicielem nieruchomości, na którego to terenie 

potencjalnie taki wiatrak mógłby zostać zlokalizowany, ale umowy są tak konstruowane, że jeśli 

podczas procedury się okaże, że ten wiatrak nie ma racji bytu w tym miejscu, to umowy są 

przerywane albo płacone rekompensaty w jedną albo w drugą stronę. 

Hałas na sali.  

 

Radny Marcin Krzysiak poinformował – część rzeczy została tu już powiedziana. Mnie tak 

naprawdę ciągle boli to, że do worka zostało wrzucone bardzo dużo obrębów i rzeczywiście mi 

brakuje tutaj analizy czy wszystkie te obręby są bezsporne, czy nie mamy dla nich jakiegoś innego 

przeznaczenia. Dla mnie ewidentnie są tam też grunty, które mogłyby się nadawać pod 

budownictwo, czy to wielomieszkaniowe, czy też indywidualne. Druga rzecz, o szkodliwości, czy 

może bardziej o uciążliwości, bo tak też mówi Polska Akademia Nauk wiatraków, to można 

wszędzie przeczytać i to wszyscy wiedzą, zresztą też zostało tutaj to powiedziane. Pada tu 

argument, że my dopiero wyrażamy chęć przystąpienia i tak dalej, tylko że po co przystępować do 

czegoś, co może się skończyć falstartem?  

Oklaski.  

Tutaj na tej sali jest tylko część osób, ale tak naprawdę są to osoby, które to dotyka bezpośrednio 

i one wyrażają już swoją opinię. Są to pewnego rodzaju konsultacje i pewien głos Państwo już tutaj 

macie. Są to osoby, które posiadają nawet po kilkaset hektarów w tych terenach, które są objęte, 

czy mają być objęte tym planem. Tak naprawdę my wchodząc w ten plan i uchwalając go 

ewentualnie później, bo nie wiemy, 30 dni to jest bardzo mało czasu na konsultacje według mnie, 

ale to ustawodawca przewidział. Nie ma co z tym dyskutować. Natomiast my blokujemy te tereny 

na wiele lat. Tak naprawdę, tak jak tu już było powiedziane, nie wiadomo czy te inwestycje zostaną 

zrealizowane. Może być, różne powody mogą być nie realizacji. Przede wszystkim z tego co do 

mnie doszło, może to być problem też techniczny, że na przykład firma, która będzie chciała to 

zrobić nie dostanie warunków przyłączy od firmy energetycznej. Tak też się może zdarzyć, ale my 

na wiele lat blokujemy te tereny pod inne rzeczy, to trzeba sobie zdawać z tego sprawę.  

Hałas na sali.  

Było powiedziane tutaj też, że była firma wiatrakowa, to jest prawda. Tylko, że taka firma 

wiatrakowa, ona przedstawia argumenty zawsze za, bo jej zależy na tym, żeby te wiatraki postawić. 

Wiele tych argumentów pewnie było prawdziwych, z tym nie dyskutuję. Natomiast to jest lobby 

wiatrakowe proszę Państwa i to lobby wiatrakowe ciągle działa. Ileś lat temu było tak, że te 

procenty, które trafiały do budżetu od inwestycji były liczone według innego wzoru. Natomiast 
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obecnie lobby wywalczyło liczenie tego podatku tylko i wyłącznie od fundamentu i od słupa. Czyli 

od wartości fundamentu słupa i kabla, gondola, śmigło, to się już nie liczy do tego. Powiem jak to 

wygląda w innych gminach, jeżeli chodzi o wpływy do budżetu i nie mówię, czy to jest dużo, czy 

to jest mało, tylko żeby Państwo mieli obraz. Mniej więcej taka turbina 5 megawatowa, to jest taka 

turbina o wysokości około słupa 150 paru metrów i średnicy wiatraka też 150, czyli łącznie 

powiedzmy, że ona ma tam 225 całkowicie, to jest mniej więcej, bo też w zależności od tego jak 

to jest liczone, kto to robił, bo to wiadomo inwestycja, koszty, ale to jest mniej więcej roczny 

wpływ z takiego, z takiej jednej turbiny na wysokości 140 tysięcy złotych. Czy to jest dużo, czy to 

jest mało, nie decyduję teraz na ten temat, nie wiem, jak to będzie u nas, ale do czego zmierzam. 

To lobby wiatrakowe ciągle działa i nie jest powiedziane, że za 10 lat, czy za 5, czy za 7 lat, kiedy 

taka inwestycja ewentualnie by była zrealizowana, nie będzie to liczone tylko od jakiegoś 

fragmentu tej inwestycji, jeszcze mniejszej. Bo takiemu inwestorowi nie zależy na płaceniu 

wysokich podatków i ja to całkowicie rozumiem. Też nie wiemy Szanowni Państwo, jak to będzie. 

Jestem za energią odnawialną, jestem, ale w mądry i rozsądny sposób.  

Brawa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował – przypominam  

o tych dwóch minutach, tu nikt nie będzie co do sekundy wyliczał tego czasu, ale bardzo bym 

prosił, żeby mniej więcej chociaż w tych ramach czasowych zmieścić się, jeżeli to jest możliwe.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - nie będę tutaj powielał tego co Pan Radny Krzysiak 

powiedział, jakby się tutaj z tym całkowicie zgadzam. Proszę Państwa, właśnie te dwa tylko  

i wyłącznie punkty. To, że wcześniej jakby nie zebrano tych opinii społecznych spowodowało, że 

dzisiaj zauważcie Państwo w tych petycjach pojawia się, że w ogóle już mieszkańcy nie chcą. Bo 

to jakby spowodowało, że, bo tak, nie ma tutaj na sali nikogo i w tym mieście, i w tej gminie 

nikogo, kto by nie chciał rozwoju gminy, inwestycji. Nie ma takich osób, wszyscy są za. Z tym, że 

to, że najpierw z tymi mieszkańcami nie uzgodniono, nie zapytano w takich prekonsultacjach już 

to nazwijmy, to spowodowało, że dzisiaj w tych petycji padają zdania, że w ogóle nie chcą żadnego 

wiatraka, już nawet nigdzie dalej. Więc to jest jakby pokłosie tego, że nie porozmawiano. To co 

powiedział Pan Radny Krzysiek, oczywiście, że tak. Pamiętacie Państwo notatki 700 metrów, 500 

metrów, 300 metrów, w każdej chwili to może być i 400 metrów i 300 metrów i nie łudźmy się, że 

to będzie dążyło do maksymalizacji. Przecież nikt przy zdrowych zmysłach, planując sobie 

inwestycji wiatrakowej, jeśli będzie miał możliwość postawić 24, to oczywiście, że postawi 

maksymalnie 24, a nie 22, żeby ulżyć mieszkańcom, bo będzie za blisko. Oczywiście, że będzie 

maksymalizacja. Ja podam tylko kazus jeden szkół i kazus ulicy Jagiełły miejscowego planu. Jeśli 

gminy przystępują do uchwał intencyjnych i zawsze to tak wygląda. Uchwała intencyjna  

o zamiarze likwidacji szkół zawsze musi być podjęta do końca lutego danego roku, żeby 

zlikwidować szkoły z końcem roku szkolnego, czyli do końca sierpnia. I zawsze są takie słowa: 

my tylko podejmujemy uchwałę intencyjną. Nic się nie będzie działo. No właśnie się dzieje. Ta 

uchwała pozwala na to, żeby te szkoły zlikwidować i rozpocząć proces likwidacji. I mamy 

Mieszkowice, Czelin, mamy Troszyn, mamy teraz w gminie Chojna kolejną szkołę Krzymów 

chyba i tak dalej. Do końca lutego podjęcie tej uchwały powoduje, że można rozpocząć procedurę, 

można wysłać do związków zawodowych, do kuratorium, poprosić o opinię, czyli można 

rozpocząć likwidację i szykowanie już nowego roku inaczej. I tak samo tu. Przystąpienie do tego 

miejscowego planu, pozwoli wtedy na przystąpienie do wszystkich możliwych konsultacji,  

a będzie się odbywać to w taki sposób, bo też zostało na nas rzucone, na przykład kazus ulicy 

Jagiełły. W październiku wpływa wniosek o decyzję o warunkach zabudowy. Ta decyzja jest tutaj 

w urzędzie, znajduje się do końca stycznia, nagle jest wywieszona dwa tygodnie przed urzędem, 

nie w BIP-e, tylko przed urzędem. Ktoś łaskawie dojrzał, zrobił zdjęcie, wrzucił w internet. Co 
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poszło? To nie ja, to tamta rada spowodowała, że dzisiaj tak można. No nie, ktoś tutaj podejmie 

decyzję i tak samo byłoby tu, gdyby ci mieszkańcy się nie zainteresowali, to za miesiąc byłoby tak. 

Informacja przed urzędem na tydzień i by Państwo się dowiedzieli, że zostały przeprowadzone 

konsultacje społeczne, nikt się nie zgłosił, zostało podjęte. Więc nasz wniosek jest tylko prosty, 

przeprowadzić najpierw rozmowy z mieszkańcami w sołectwach plus w Dębnowskim Ośrodkiem 

Kultury albo w innym miejscu i wtedy dopiero podejmować. Moje pytanie jest jedno tylko, skąd 

ten pośpiech, że to musi być dzisiaj, a nie może być za miesiąc.  

Hałas na sali.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o zachowanie powagi tej sali. 

Za 30 dni porozmawiajmy po konsultacjach społecznych.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski zachęcił do sprawdzenia procedowania ulicy Jagiełły 

jak odbyło się w ubiegłym roku. Zachęcam do tego, że można było wprowadzić zapis, a my tylko 

tak naprawdę w momencie wydawania decyzji, my jesteśmy tylko i wyłącznie pośrednikiem, bo 

musimy prosić wszystkie instytucje dookoła o to, żeby wyraziła swoją opinię. Tak więc prosiłbym 

po prostu nie insynuować i mówić, że to nie my. Tak my, bo tak mówi prawo. Jeżeli ktoś złoży 

wniosek, ja mam obowiązek go rozpatrzyć i rozpocząć procedować i od tego nie uciekam. Idąc 

teraz do uchwalenia tych dwóch uchwał. Zostałem wybrany, zarzuca mi się też to w wielu 

wypadkach, że powinienem reprezentować wszystkich mieszkańców i reprezentujemy wszystkich 

mieszkańców, to taka procedura też nastąpiła. Czyli mówimy o tym, że nie zgodzę się na to, żeby 

to było mniej niż 700 metrów. Nie zgodzę się na to, żeby to były największe, nie zgodzę się na to 

i na to się nie zgodzi ani ochrona środowiska, ani wszystkie inne instytucje, jeżeli to jest blisko 

Natury 2000, blisko lasu, żeby to było bliżej niż 700 metrów i nie wiemy tak naprawdę, czy to 

będzie 5, 21 czy 30 tych wiatraków. Nie wiem i my nie widzimy tego kto ma podpisane umowy. 

Tego nie wiem, bo po prostu to jest prywatna sprawa każdej osoby, ale idąc dalej. Wszyscy 

jesteśmy za zieloną energią i mówimy o tym, że należy zabezpieczać też nasze zdolności 

energetyczne, też w naszej gminie. Ustawodawca przewidział, że 10% z tej energii będzie 

przekazana dla mieszkańców. 

Hałas na sali.  

Jeżeli daje nam możliwość wykorzystania tych 10 procent energii dla mieszkańców i dla naszych 

instytucji, to przedstawiam dla Rady i dla mieszkańców możliwość pozyskania prądu, który 

będziemy mogli wykorzystywać dla naszych instytucji i dla mieszkańców. Przedstawiam tylko  

i wyłącznie to. 

Hałas na sali 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - przywołuję Panią mieszkankę do 

porządku. 

Na pewno w opłacie, nie jestem legislatorem i nie ja jako sejm to uchwalałem, jest zapis, który 

mówi o tym, że to będzie przekazane dla mieszkańców czy dla instytucji. Wytycznych jeszcze 

pełnych jeszcze też nie ma, ale ten zapis nam daje możliwość tą, że po prostu mieszkańcy będą  

i tak samo nasze instytucje gminne zabezpieczone. Jeżeli po prostu ta możliwość by istniała, przy 

dajmy na to 15, że dla każdego z mieszkańca, czy dla naszych instytucji te 10% mamy możliwość 

wykorzystania, to przedstawiam do dyskusji. Na tym mi też po prostu zależy.  

Hałas na sali. 

Dlatego robimy i dlatego też przedstawiamy, dlatego też mówimy o tym, że chcemy zrobić i tutaj 

też znowu nastąpiła mała manipulacja, bo konsultacje później będą w dwóch czy w trzech 

elementach, nie tylko w ciągu 30 dni, ale później też jak będą przedstawiane te punkty, w których 

to się znajdzie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski przypomniał, że procedura i sposób 

od przeprowadzania sesji jest dość szczegółowo rozpisany w Statucie Gminy Dębno. Każdy ma 

prawo wglądu do tego statutu. To nie jest jakaś informacja ukryta. Ten statut nie został zmieniony 

w poprzedniej kadencji w znaczący sposób. Teraz odbywają się prace Komisji Statutowej. Być 

może za kilka miesięcy czy najprawdopodobniej za kilka miesięcy ukaże się projekt statutu, który 

będzie dalej procedowany przez radę i będzie możliwość wprowadzenia zarówno w projekcie, jak 

i zmian do projektu statutu, który będzie umożliwiał zabranie głosu osobom, które nie są w grupie 

mieszkańców zaproszonych na sesję oraz nie są radnymi. Przypomnę, że przez 5,5 roku  

w znaczącym stopniu statut nie został zmieniony. 

Hałas na sali. 

Chciałem zwrócić uwagę na jedną rzecz, o której wspomniał Pan Radny Marcin Krzysiak, o tych 

30 dniach. Pan Marcin Krzysiak argumentował, że 30 dni to jest za krótko na konsultację. Z tego 

co pamiętam to Pani Kierownik mówiła o tym, że w ciągu 30 dni konsultacje mają się rozpocząć, 

a nie zakończyć. 

 

Radny Mateusz Obielak poinformował - przede wszystkim proszę pamiętać, że wśród radnych, 

którzy dzisiaj chcieliby, nawet miałem taką chęć, aby podjąć tą uchwałę, macie również swoich 

sprzymierzeńców.  

Hałas na sali.  

Złe decyzje zawsze kosztują i to jest już tak od powstania świata, złe decyzje zawsze kosztują. 

Hałas na sali.  

Chciałbym powtórzyć, że macie sprzymierzeńców w tym, żeby wysłuchać tych konsultacji, żeby 

wziąć wnioski pod uwagę. Szanowni Państwo, skala tych niedomówień, które się pojawiają w tych 

petycjach, czyli, że na przykład już teraz płacimy, że to nas wszystko kosztuje, to nas teraz, jak 

Pani Kierownik jasno powiedziała, do czasu podjęcia, czyli zatrudnienia tej firmy projektowej nas 

to nie kosztuje. Konsultacje nas nie kosztują, więc na razie nie ponosimy żadnych kosztów, więc 

te zarzuty, nawet ze strony radnych odnośnie niegospodarności, to powiem w takiej skali 

populizmu to jeszcze nie było w tej kadencji na tej sali. Energia to temat globalny, który teraz 

aktualnie dotyka naszą gminę. Pozwoliłem sobie troszkę wynotować kilka rzeczy, bo to jest temat 

bardzo drażliwy, delikatny i żeby tutaj się w niczym nie pomylić. Naszą rolą jako radnych jest 

odpowiedzialne podejście do tego tematu, czyli ograniczenie wszystkich negatywnych skutków tej 

decyzji i znalezienie środka w tym wszystkim, bo to jest przecież najważniejsze. Te plany 

zagospodarowania, które są, będą podejmowane lub nie dotyczą części gminy, na której nie 

funkcjonuje kopalnia ropy naftowej i gazu ziemnego w Dębnie. Dlatego taki krótki rys historyczny 

chciałbym tego tutaj zarysować. W 1993 roku odkryto w utworach dolomitu głównego otwór 

Mosno 1, w którym w 1994 roku pozyskano przepływ gazu i ropy Barnówko-Buszów. Pierwotnie 

sądzono, że odkryte trzy niewielkie złoża. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - przepraszam Panie Radny, ja Panu 

nie odbieram głosu, ale bardzo bym prosił o konkretną konkluzję. 

Te dzisiejsze argumenty, które się pojawiają, są symetryczne tak naprawdę z argumentami, które 

wtedy się pojawiały, czyli środowisko, zdrowie mieszkańców, komfort życia. Kopalnia nafty i gazu 

w Barnówku powstała, towarzyszy nam tak naprawdę codziennie. Mijamy infrastrukturę tej 

kopalni codziennie i ten wpływ na środowisko jest. Ale też nie wyobrażamy sobie teraz gminy 

Dębno bez tej kopalni na przestrzeni tych prawie 30 lat. Pani sobie wyobraża może, ale nie 

wyobrażamy sobie Pan Grzegorz Kulbicki jako były burmistrz, też pewnie potwierdzi to, że te 

pieniądze są dla gminy Dębno bardzo ważne i na przestrzeni tych lat dużo fajnego się wydarzyło  

na przykład takie rzeczy jak zatrudnienie, opłata eksploatacyjna. To wszystko są plusy tego, 
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chociaż ponosimy tego negatywne skutki. Też wyrażamy obawy co do budowy tej farmy  

i dzisiejsza uchwała tak naprawdę pozwala nam wysłuchać Państwa wszystkie obawy, czyli w tych 

konsultacjach społecznych najpierw 30 dni, później od 30 do 90 dni, tak jak Pani Kierownik dzisiaj 

powiedziała. To wszystko tak naprawdę jest przed nami. To rozpoczęcie tego procesu dzisiejszego 

pozwoli Państwu, którzy zainwestowali podejrzewam miliony w stadninę koni w Oborzanach, 

powiedzieć o swoich obawach i wpłynąć na ten proces decyzyjny. My Was widzimy, ja Was 

obserwuję, ja Was widzę, widzę Wasze obawy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski – proszę do meritum.  

Dzisiejsze głosowanie przeciw lub wstrzymanie się od głosu to jest tak naprawdę sprzeciw wobec 

konsultacji i wysłuchania głosu mieszkańców. Głosowanie „za” otwiera te konsultacje. 

Hałas na sali. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski - Szanowna Pani Mieszkanko, po raz 

drugi wzywam Panią do zachowania porządku. 

Komendant Straży Miejskiej Zbigniew Podziński (głos z sali) – poprosił o niezakłócanie 

zgromadzenia publicznego.    

 

Radny Tomasz Kulbicki poinformował – po pierwsze, właśnie dlatego chcę konsultacje 

społeczne, żeby Pan mógł wypowiedzieć się nawet pół godziny, ale na konsultacjach społecznych. 

Tu mamy dwie minuty i chcemy, żeby było przestrzegane. Po drugie takie wycieczki, bo wcześniej 

też pięć i pół roku status nie był zmieniany, no wcześniej też zapewne nie był zmieniany i co  

z tego. Tutaj wycieczka, no bo poprzedni burmistrz może powiedzieć, ile było pieniędzy, no Pan 

Wojciech też może powiedzieć, ile to pieniędzy, bo przecież był zastępca burmistrza, był radnym, 

to takie informacje są przecież też informacjami publicznymi. Dlatego właśnie chcemy uniknąć 

tego wszystkiego, tego kazusu ulicy Jagiełły, dlatego wcześniej chcemy to przedyskutować, żeby 

właśnie się to nie powtórzyło. Zapytał - czy po tych pierwszych konsultacjach będzie znowu 

głosowanie, czy idziemy z tym dalej, czy nie?  

 

Kierownik Wydziału RIiPP Dominika Klamecka poinformowała – tak jak wcześniej 

powiedziałam, na konsultacjach społecznych będzie inwestor, który nam szczegółowo przedstawi 

całą koncepcję inwestycji, ewentualnie z potencjalnymi lokalizacjami. Wszyscy Państwo 

mieszkańcy będą mogli się wypowiedzieć na tych konsultacjach i to, czy będziemy dalej 

procedować, to będzie też dalsza decyzja. Ale jeszcze nawiązując do wcześniejszej wypowiedzi 

Pana Radnego Krzysiaka odnośnie przeznaczenia terenu. Chciałam zaznaczyć, że te tereny, na 

które podejmujemy teraz tą uchwałę, studium uwarunkowań są terenami między innymi rolnymi, 

nieużytkami leśnymi i tak dalej i większość tych terenów studium oznaczona jest jako OZE, czyli 

tereny odnawialnych źródeł energii, bo jak wiadomo plan miejscowy musi być zgodny  

z obowiązującym studium. Poza tym, tak jak na komisji ostatnio powiedziałam należy też pamiętać 

o tym, że jesteśmy w trakcie opracowywania planu ogólnego gminy, który do końca tego roku 

musi zostać opracowany. Plan ten, który będzie znacząco ograniczał zabudowę mieszkaniową, bo 

taki był główny zamysł ustawodawcy, żeby ograniczyć te tereny mieszkalne, więc przeznaczenie 

tego terenu na inne niż jest teraz jest bardzo mało prawdopodobne.  

 

Radny Tomasz Kulbicki (ad vocem) poinformował –Pani Kierownik opowiedziała dużo różnych 

rzeczy, ale nie na moje pytanie, które zadałem. Moje pytanie było takie, czy po konsultacjach 

będzie znowu głosowanie, czy idziemy z tym projektem dalej, czy nie?  
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Kierownik Wydziału RIiPP Dominika Klamecka poinformowała – nie do końca rozumiem 

pytania, bo nie jest w procedurach planistycznych zapis o głosowaniu na konsultacjach. To jest 

tylko i wyłącznie nasze wewnętrzne uzgodnienie i jeśli Pan Burmistrz albo Rada uzna, że po 

konsultacjach społecznych jest duży opór albo są inne jakieś rzeczy, które mówią o tym, żebyśmy 

tego planu dalej nie procedowali, to go po prostu procedować nie będziemy. Jeszcze dodam, że 

musi być drugie głosowanie, bo musi być ten plan jeszcze przyjęty i uchwalony, a do tego jest 

jeszcze bardzo daleka droga. 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej poinformował – dzisiaj dyskusja jest bardzo gorąca, pojawiło 

się wiele pytań. Fantastycznie, że tyle mieszkańców się interesuje wieloma sprawami i są. Bardzo 

Państwu dziękuję za przybycie bez względu na to, czy mamy wspólne zdanie, czy nie, to i tak jest 

bardzo cenne, bo pokazuje Państwa zaangażowanie w naszą lokalną demokrację, także jestem pod 

ogromnym wrażeniem. Pojawiło się szereg bardzo dużo pytań dzisiaj i kwestii nierozwiązanych, 

choćby jakie będą obszary wykluczenia, zakres ingerencji środowiskowej, oddziaływania czy ilość 

prądu, w jaki sposób to będzie realizowane. Bardzo ważne pytania też padały też na temat 

oddziaływania na zakres komfortu naszego życia. To jest bardzo istotna rzecz. Myślę chyba, że 

jedna z kluczowych oraz też były wspominane kwestie montażu finansowego i podatkowego, 

który, że tak powiem nam może przysługiwać jako gminie. Wszystkim tutaj zależy na dobru naszej 

gminy. Z każdej strony, czy my naprawdę musimy dzisiaj podejmować tą uchwałę, dlatego że 

przecież możemy przystąpić do konsultacji społecznych wcześniej. 

Oklaski.  

Przecież możemy podjąć konsultacje społeczne jeszcze przed przystąpieniem do tej uchwały. Mieć 

wtedy komplet danych, jakie wiatraki, ile, jak, z czym to się wiąże, mieć różne analizy, mieć na 

przykład analizę finansową, montaż, jakie jest oddziaływanie, jakie są opinie. Myślę, że wtedy 

wiele rzeczy by się nam wyjaśniło i dyskusja nabrałaby mniej emocjonalnego, a bardziej 

merytorycznego charakteru. 

Hałas na sali. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski – proszę składać zapytania bądź 

oświadczenie, a nie wchodzić w polemikę, względnie w dialog z zebranymi gośćmi. 

Myślę, że te wszystkie pytania moglibyśmy rozegrać wcześniej bez jakichś niepotrzebnych po 

prostu takich emocji i ja bym proponował, żebyśmy przystąpili do tych konsultacji, natomiast czy 

tą uchwałę w takim czy innym trybie podejmiemy teraz, za miesiąc czy za dwa miesiące, to nam 

nic naprawdę nie zmienia, a będziemy działać dla naszego wspólnego dobra. 

Oklaski.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - nie mogę się zgodzić ze słowami, że jeśli ktoś dzisiaj 

zagłosuje przeciw albo się wstrzyma, to jest przeciw konsultacjom, jest to nasze uprawnienie. 

Właśnie ten kazus dzisiejszy pokazuje mi, że gdyby zamiast te 30 dni zaczekać i zrobić właśnie 

takie spotkania w sołectwach plus w mieście, i wtedy z tymi informacjami do nas przyjść, no to 

wtedy ja mógłbym podjąć decyzję. Natomiast dzisiaj mówienie, że jeśli ja nie chcę konsultacji, ja 

chcę konsultacji wcześniej, zanim się podejmie, bo nie podejmuje się po coś, żeby tego nie robić. 

Jeśli się podejmuje to po to, żeby to po prostu zrobić i do tego przystąpić. Ten pośpiech jest dla 

mnie zdumiewający i troszkę dziwny, dlaczego tak szybko. Domyślam się, ale zostawię to do 

siebie.  
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Radny Mateusz Obielak poinformował - domysły Pana Grzegorza są naprawdę zdumiewające, 

takie niedomówienia. Wiem, ale nie powiem. Słuchajcie, wiem, wiem, ale nie powiem wam, bo to 

są moje domysły. To jest zdumiewające. Brałem udział w konsultacjach społecznych w tamtej 

kadencji. Ja wiem, jak wyglądały konsultacje społeczne w tamtej kadencji i gdzie były 

informowane, jak były przedstawiane, co się z tymi konsultacjami działo, więc naprawdę jest to 

trochę śmieszne, jak Pan Grzegorz teraz będzie uczył przeprowadzania konsultacji. Jestem nawet 

zdumiony jego wypowiedzią, a te wiem, ale nie powiem, może zrobimy przerwę  

i Pan Grzegorz nam w przerwie powie, co Pan wie. 

Hałas na sali.  

Więcej pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Dargomyśl, Grzymiradz, Oborzany oraz 

Smolnica w Gminie Dębno, umożliwiającego lokalizację elektrowni wiatrowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/71/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Dargomyśl, 

Grzymiradz, Oborzany oraz Smolnica w Gminie Dębno, umożliwiającego lokalizację elektrowni 

wiatrowych, stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Smolnica, 

Grzymiradz, Oborzany, miasto Dębno 1, miasto Dębno 3, Krześnica, Cychry oraz Bogusław 

w Gminie Dębno, umożliwiającego lokalizację elektrowni wiatrowych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczących 

obydwu Komisji.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Smolnica, Grzymiradz, Oborzany, miasto 

Dębno 1, miasto Dębno 3, Krześnica, Cychry oraz Bogusław w Gminie Dębno, umożliwiającego 

lokalizację elektrowni wiatrowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

PRZECIW (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/72/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentów obrębów ewidencyjnych Smolnica, 

Grzymiradz, Oborzany, miasto Dębno 1, miasto Dębno 3, Krześnica, Cychry oraz Bogusław  

w Gminie Dębno, umożliwiającego lokalizację elektrowni wiatrowych, stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił – 10 minut przerwy. 

Przerwa (14.36-14.48) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 

 

5. Przyjęcie protokołu z przebiegu IX sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że protokół  

z przebiegu IX sesji z dnia 29 stycznia 2025 r. został sporządzony i wyłożony w Biurze Rady do 

wglądu. Jest dostępny również w systemie eSesja. Do protokołu z przebiegu sesji uwag nie 

wniesiono. Stwierdził, że protokół został przyjęty.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z działalności między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że informacja jest 

za okres od 28.01.2025 r. do 23.02.2025 r., jest zamieszczona w systemie informatycznym eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

7. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Radną Angelikę Obielak 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie informacji. 

 

Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Angelika Obielak poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

przeprowadziła w lutym jedną kontrolę dotyczącą DTBS oraz jedno posiedzenie dotyczące uwag 

Dyrektora OSiRu, ale wyniki kontroli zostaną przekazane na następnej sesji. 

Pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Dębna i pracy Urzędu Miejskiego w Dębnie  

w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania uchwał Rady 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Burmistrza  

o przedstawienie informacji.  

Informacja jest za okres od 24.01.2025 r. do 20.02.2025 r., stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski omówił sprawozdanie w najważniejszych kwestiach. 

Odniósł się do nagranego filmiku przez p. Grzegorza Kulbickiego w kwestii ronda.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że w przekazaniu 

samochodu bojowego w dniu 25 stycznia br. dla OSP Krześnica udział brał również Radny Damian 

Jankowski.  

 

 8 a) zapytania i odpowiedzi do sprawozdania Burmistrza. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował, że ma cztery pytania. Rozpocznę od tego, że bardzo 

mnie cieszy, że moje filmiki są tematem obrad sesji. A propos tych pomówień 8 milionów dotacji, 

w lipcu 2024 mogło być rozstrzygnięcie. Może nie trzeba było im wydłużać o tyle, co chcieli 

wydłużać. Wystarczyło im wydłużyć o te dwa miesiące, w ogóle z nimi nie rozmawiano. Termin 

ostatecznie wydłużono w drugim przetargu w formule zaprojektuj i wybuduj, którą tak tutaj 

krytykowano. Nie zmieściliśmy się w ośmiu milionach, będzie dziewięć milionów trzysta. Takie 

są fakty, a nie żadne pomówienia, ale cieszę się, że moje filmiki są przedmiotem analizy Pana 

Burmistrza. 

Pytania - maraton, kiedy konkurs, nie ma organizatora maratonu, bo nie ma ogłoszonego konkursu. 

Dwa - działka Różańsko od KOWR-u, jaki jest stan? Były starania się z sołectwa Różańsko  

o działkę od KOWR-u pod świetlicę. 

Trzecie - czy w ramach FOGR-u wniosek na drogę został też złożony? 

Czwarte - w związku z tym, że jestem członkiem OSP Dębno wyrazić swój protest wobec wpisów 

Pana Radnego Mateusza Obielaka, Państwa Przewodniczącego waszego zgrupowania Klubu, który 

w sposób nieładny potraktował strażaków z OSP Dębno. To nie są strażacy, którzy wyjeżdżają do 

akcji, ale to są zasłużeni byli strażacy, emerytowani strażacy, przedsiębiorcy, osoby związane ze 

strażą OSP Dębno. I tyle osób, które Pan Tadeusz Nowak pozyskuje i zaprasza na te spotkania, to 

w życiu Państwo tyle osób nie zaprosicie tak ważnych i tak istotnych. Więc wpisy, że wystawiają 

piersi do medali są naprawdę uwłaczające dla tych osób. Oni od 30 lat działają na rzecz tej gminy, 

na rzecz tych ludzi, pozyskują środki, pozyskują kontakty. Dzięki nim mamy tak naprawdę wóz  

w OSP Warnice pozyskany z PGNiG. Dzięki nim mamy masę różnych rzeczy, przede wszystkim 

kontaktów i znajomości i mówienie, że wypinają sobie pierś do medali jest naprawdę niestosowne. 

Tak, do akcji nie jeżdżą, bo trudno, żeby emeryci jeździli do akcji lub osoby z tym związane. Tyle 

stawiacie na rozwój sektorów, żeby była współpraca trzech sektorów. Tu właśnie jest przepiękna 

współpraca wszystkich możliwych sektorów, łącznie ze współpracą międzynarodową, a zostali  

w taki sposób na forum publicznym potraktowani. Wobec tego wyrażam ja swój tutaj protest  

w imieniu członków OSP Dębno jako członek OSP Dębno również. Też do akcji nie jeżdżę. Jak 

będę mógł i jak długo będę mógł, będę wspierał w ich działaniach, bo taki też jest ich cel. 

Lobbowanie na rzecz OSP Dębno, na rzecz wszystkich strażaków. Nadmienię tylko, że ostatni 

wniosek jaki przeszedł i uzyskał dla OSP Warnice, przygotowywał nie kto inny jak z Panią Izą Pan 

Tadeusz Nowak również. Mógłby tego nie robić, bo jest na emeryturze, a zaangażował się całym 

sercem. Ten wniosek również przeszedł, jak również pomaga na każdym etapie łącznie  
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z ćwiczeniami, które były w tamtym roku. Tutaj proszę o odpowiedź na to pytanie, na to oczywiście 

ostatnie nie chcę, bo to jest tylko moje oświadczenie, natomiast co z maratonem, działka od KOWR 

i FOGR czy coś składaliśmy?  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - jeżeli chodzi o Różańsko,  

to wystąpiliśmy z wnioskiem. Trzeba wskazać inwestycję celu publicznego, którą chcielibyśmy 

zrealizować. Byłem u Pana Dyrektora KOWR-u między innymi w tej też sprawie, ponieważ toczy 

się postępowanie i nie wiem czy nie zakończy się sprawą sądową o oddanie działki KOWR-u  

w Więcławiu, ponieważ nie zostały zrealizowane zadania celu inwestycji publicznego i KOWR 

stoi na stanowisku, że albo zapłacimy za tą działkę pieniądze, albo po prostu nam ją odbierze. 

Dopóki tego procesu nie zakończę i nie będziemy po prostu mieli tego unormowanego, to stoję na 

stanowisku, że nawet jeżelibyśmy usiedli z perspektywy do KOWR-owej działki w Różańsku, to 

chciałbym, żeby ta inwestycja była z Państwem też przedyskutowana, żeby ten cel był po prostu 

zrealizowany, a nie, że po 10 latach mam pismo z KOWR-u, w którym jesteśmy wzywani do 

oddania działki. Myślę, że to po prostu już po analizie w wydziale i naszej, naszym stanowisku do 

KOWR-u będziemy widzieli w jaki sposób zachowa się też KOWR. Jeżeli chodzi o maraton, to 

odpowiedzieliśmy też Panu i odpowiedziałem Panu na poprzedniej sesji. Proszę się nie martwić, 

prowadzimy rozmowy, będzie ogłoszony konkurs i maraton odbędzie się w zaproponowanym 

terminie.  

Odnośnie FOGR i miejscowości Suchlica, to wniosek został złożony. 

 

Radny Leszek Włodkowski-Moszej odniósł się do punktu 1.1. odwiert geotermalny GT1 Dębno 

- jest napisane przygotowanie wniosku o płatność w kwocie 2.834.000 złotych. Chciałbym 

troszeczkę uzyskać szerszą informację, bo rozumiem, że inwestycja jest etapowana, są zamknięte 

pewne etapy. Czy możemy poprosić o taką krótką informację dotyczącą na jakim to jest etapie, jak 

to wygląda? 

 

Kierownik Wydziału PiR Izabela Kubiak-Mazepa poinformowała, że Wydział Planowania  

i Rozwoju odpowiada za przygotowanie wniosków o płatność za zakres prac, który został 

zrealizowany w określonym czasie zgodnie z harmonogramem. Dużo by tu mówić, bo ten zakres 

obejmował kilka miesięcy prac i odwiertów jakie były prowadzone. Może Państwu przygotuję taką 

informację z tego względu, że firma każdego dnia raportuje do Wydziału Realizacji Inwestycji 

zakres zadań, które zostały każdego dnia wykonane. Na jakim poziomie znajduje się odwiert i jakie 

są prace wykonywane. W ostatnim czasie w styczniu mieliśmy spotkanie z wykonawcą, kiedy była 

prezentacja pierwszego takiego wyrzutu wody, celem zbadania poziomu i temperatury tej wody, 

żeby ewentualnie sprawdzić na jakim poziomie jest ta woda, jaką ma temperaturę. Jeżeli 

szczegółowo Państwo chcielibyście uzyskać takie informacje, to postaramy się, żeby przygotować 

taką informację szczegółowo. 

 

Radny Mateusz Obielak odniósł się do wypowiedzi Radnego Grzegorza Kulbickiego w kwestii 

OSP - wyczuwam tutaj pewną nadwrażliwość, ponieważ żaden z komentarzy nie miał na celu 

obrażenie kogokolwiek, tylko wyprowadzenie z błędu. Do OSP Dębno absolutnie nie mam 

żadnych obiekcji, ze względu na to, że jest to stowarzyszenie, organizacja pozarządowa, a więc 

działa według własnego tak naprawdę uznania, statutu w ramach polskiego prawa i chciałbym ten 

komentarz, miał tylko i wyłącznie na celu wyprowadzenie z błędu, że nie każdy, kto nosi mundur 

jest strażakiem i jeździ na wyjazdy, działania bojowe, co wynikało z mojej wcześniejszej 

interpelacji. Tam też zostałem przez administratora tej grupy troszkę niegrzecznie potraktowany 

odnośnie publikowania takich danych. Mam opinię radcy prawnego zewnętrznego odnośnie tego, 
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czy takie opinie mogą być. Więc tutaj wszystkich mieszkańców chciałbym poinformować, że takie 

dokumenty można publikować, jeżeli są one na BIP-e, są to informacje publiczne, więc proszę się 

tutaj nie bać jakichś anonimowych administratorów stron, a tak jak mówię. Do OSP Dębno nic nie 

mam, tylko chciałem tutaj wyperswadować dla mieszkańców, że nie każdy, kto nosi mundur, jeździ 

na wyjazdy, jest strażakiem, bo tacy, to trochę jakby można powiedzieć, szkoda tych strażaków, 

którzy jeżdżą z Warnicy, z Sarbinowa, Cychr tych, którzy się angażują, bo ja widzę jak to wszystko 

funkcjonuje, te OSP jak w imieniu funkcjonują bardzo dobrze i to tylko była taka obiekcja. Właśnie 

przestrzeżenie, żeby nie każdy, kto nosi mundur, kto nosi pelerynę jest bohaterem. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - na tym spotkaniu OSP ani w mundurze nie byłem, ani 

do żadnego odznaczenia nie występowałem. Zostali odznaczeni inne osoby, w tym osoba  

z zagranicy, z Berlina. Ja nie byłem ani odznaczony, ani nie byłem w mundurze. Więc naprawdę 

takie tłumaczenia, że Pan nie chciał, a to nie to, to tłumaczyło to, a wyraźnie Pan pije do mnie, bo 

ja w żadnym mundurze nie byłem i do odznaczenia żadnego nie występowałem i piersi do niczego 

nie wypycham.  

 

Radny Mateusz Obielak poinformował – z całą stanowczością potwierdzam, na tym spotkaniu 

Pan Grzegorz nie był w żadnym mundurze, nie odbierał żadnych odznaczeń, ale Pan Grzegorz 

chętnie się eksponował w takim mundurze na innych zebraniach OSP i tylko do tego właśnie, 

chciałem jakby wprowadzić informacyjnie. Nie każdy bohater nosi pelerynę.  

 

Radny Tomasz Kulbicki zapytał o Wydział Realizacji Inwestycji i Planowania Przestrzennego, 

punkt 2.4. dot. remontu nawierzchni oraz przebudowa sieci w ulicy Jana Pawła II w Dębnie - jaki 

stan, kiedy ten projekt techniczny będzie już dostępny? 

 

Kierownik Wydziału RIiPP Dominika Klamecka poinformowała - projekt techniczny na 

wykonanie drogi Jana Pawła II już ciągnie się w tym urzędzie parę ładnych lat. Ostatnio mieliśmy 

spotkanie z projektantem i dopatrzyliśmy się nieścisłości, jeśli chodzi o zakres prac projektanta  

i musieliśmy zwiększyć zakres o linię energetyczną, dlatego teraz jesteśmy w trakcie opracowania 

porozumienia i przedłużenia umowy. Mam zamiar w tym roku ten projekt techniczny zakończyć, 

mam nadzieję, że się uda.  

 

Więcej pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

9. Informacja Burmistrza Dębna o opłacie planistycznej za okres od 1 stycznia 2024 r.  

do 31 grudnia 2024 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że zgodnie  

z obowiązkiem wynikającym z art. 37 ust. 8 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym Burmistrz przedstawia okresowo odpowiednio do potrzeb, lecz 

co najmniej raz w roku - na sesji rady gminy informację o zgłoszonych żądaniach, o których mowa 

w art. 36 ust. 1-3 i ust. 5, i wydanych decyzjach, o których mowa w ust. 6 i 7 ww. ustawy. 

Informacja jest w materiałach w systemie eSesja, była przedstawiona na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisji Oświaty i Spraw Publicznych w dniu 

20 lutego br. Poprosił Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych p. Marcina 

Krzysiaka oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów p. Krzysztofa 

Lenartowicza o przedstawienie opinii komisji do przygotowanej informacji. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja przyjęła informację. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja zapoznała się z informacją i informacja została przyjęta przez komisję. 

 

Pytań nie było. 

Informacja Burmistrza została przyjęta przez Radę, stanowi załącznik nr 10 do protokołu.    

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

10. Sprawy różne, interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał, czy są sprawy różne, 

zapytania i interpelacje radnych? 

 

Radny Mateusz Obielak poinformował - jeszcze jedna sugestia przyszła mi do głowy, bo jestem 

mieszkańcem Dębna od kilku lat i chciałbym ze względu na uprawnienia, które posiadam, ze 

względu na wykonywaną pracę, chciałbym do OSP kiedyś dołączyć, bo OSP pełni wiele ról  

w naszej społeczności, od bezpieczeństwa, po funkcje społeczne. Sam często korzystałem  

z pomocy OSP podczas organizacji różnego typu wydarzeń i myślałem o tym, żeby się do takiego 

OSP zapisać. Tylko, że mieszkając w Dębnie wypadałoby, żebym zapisał się do OSP Dębno. Nie 

chcę być lobbystą, chciałbym się czynnie zaangażować, ale niestety tutaj takiej możliwości  

w naszym mieście nie ma, ale dzięki uprzejmości moich kolegów, którzy odpowiedzieli mi na 

pytanie, czy mogę się zapisać do takiego OSP na terenach wiejskich, to zyskałem pozytywną 

odpowiedź. Myślę, że w najbliższym czasie, jeżeli takie OSP wyrazi wolę i chęć, żeby mnie 

przyjąć, to chętnie się do takiego OSP zaangażuję, żeby po prostu działać, a nie nosić mundur  

i chodzić do spotkania. 

 

Radny Damian Jankowski poinformował - odnośnie zapytań i wniosków, które pojawiły się na 

zebraniach wiejskich w okręgu numer 3, czyli Smolnica przedstawię treść zapytań: Czy gmina 

Dębno nadal dofinansowuje budowę przydomowych oczyszczalni ścieków? Czy w ramach 

utrzymania dróg gminnych jest zaplanowana wycinka krzaków wzdłuż drogi numer 342, obręb 

Grzymiradz? Czy Urząd Miasta ma możliwość zlecić bądź nakazać właścicielom zabezpieczenie 

budynków?, chodzi tutaj o budynki, które stwarzają zagrożenia ze względu na swój stan 

techniczny, a nie są w żaden sposób ogrodzone, dotyczy to miejscowości Dyszno i Warnice. 

Dwa wnioski: Pierwszy - Proszę o przeprowadzenie pielęgnacji przycinki drzew w następujących 

lokalizacjach. Drzewa przy placu zabaw w miejscowości Dyszno, to jest działka numer 385/3. 

Działka numer 237/4 to jest działka przy cmentarzu w miejscowości Warnice i drzewo przy posesji 

numer 32 w miejscowości Grzymiradz. Drugi wniosek - Zwracam się z wnioskiem o podjęcie 

działań mających na celu usunięcie śmieci w postaci odpadów budowlanych przy drodze gminnej 

numer 342 w miejscowości Klepin. Odpady zlokalizowane są na działce numer 271/3 na wysokości 

działki 269/4.  

Zapytanie Radnego Damiana Jankowskiego stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Wnioski Radnego Damiana Jankowskiego stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - myślę, że wzorem lat ubiegłych po zakończeniu 

wszystkich spotkań wiejskich otrzymamy jako radni cały spis tutaj nawiązujący do tego, że po 

zakończeniu wszystkich spotkań wiejskich otrzymywaliśmy cały spis, albo bądź skany protokołu. 

Zawsze Pani z Wydziału Administracyjnego też bardzo ładnie robiła. Wyciągała po prostu 

wszystkie wnioski, zapytania, obawy mieszkańców i było ładnie to posegregowane. Wszystkie 19 

sołectw, każde sołectwo i co w każdym protokole jakby zostało na końcu zawarte. Wnioski, 

zapytania, prośby i myślę, że na pewno to otrzymamy, także prosiłbym, że jeśli było zaplanowane, 

to jakby nie ma tematu, a jeśli nie, no to proszę jakby o tym pamiętać, żeby nam to gdzieś tam 
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przedstawić. Zawsze, gdy był ten temat sołectw, to jakby nam przedstawiano po zakończonych 

zebraniach cały wykaz. Wiadomo, że tego wszystkiego się spełnić nie da, ale chociaż jako radni 

mamy świadomość tego, co w każdej miejscowości jakby zgłaszają mieszkańcy, co jest dla nich 

istotne i taki przekrojowy wykaz zawsze był co roku prezentowany i on był bardzo dla nas 

pomocny na to spotkanie. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował, że nic się tutaj nie zmieniło.  

Po wszystkich zebraniach te wnioski zbierzemy i przedstawimy Państwu na jednej z komisji. 

 

Więcej spraw nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

11. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w sprawie złożonych interpelacji, 

wniosków i zapytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że na złożone w dniu 

29.01.2025 r., w dniu 06.02.2025 r. oraz w dniu 12.02.2025 r. zapytania, interpelacje oraz wnioski 

Radnych zostały udzielone odpowiedzi w terminie. Zapytania złożyli: Radny Mateusz Obielak, 

Radny Łukasz Lewandowski, Radny Grzegorz Kulbicki. Interpelacje złożył Radny Grzegorz 

Kulbicki. Wnioski zostały złożone przez Radnego Grzegorza Kulbickiego oraz przeze mnie.  

Pismem z dnia 3 lutego 2025 r. została uzupełniona odpowiedź na złożony wniosek w dniu 

30.12.2024 r. przez Radnego Grzegorza Kulbickiego w sprawie poprawy bezpieczeństwa pieszych 

w rejonie przejść. Zapytania, interpelacje, wnioski oraz odpowiedzi są umieszczone w systemie 

eSesja. 

Zapytał - czy są uwagi do udzielonych odpowiedzi?  

Zapytania, wnioski, interpelacje oraz odpowiedzi stanowią załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował, że chciałbym się odnieść do tych udzielonych 

odpowiedzi, jeśli chodzi o nabory na orliki, to ta odpowiedź jest taka dla mnie nie do końca 

wyczerpująca, bo jakby pytałem też, czy składaliśmy na jesień. To, że będzie to przedmiotem 

posiedzenia komisji, nie wiem jakie są ustalenia tej komisji. Nie wiem, dlaczego też nie 

typowaliśmy żadnych, czy nie było takich możliwości albo może nie łapaliśmy się na jakieś 

kryteria. To samo się tyczy przewozów autobusowych - tutaj argument, że nie składaliśmy, gdyż 

nie ma utworzonych nowych połączeń. To właśnie o to chodzi, że to jest na nowe połączenia, które 

się tworzy, albo na tych, które istnieją wydłuża się o jeden przestanek i tworzy się taką nową linię 

i te, które powstały do tej pory również tak zostały robione, że po prostu się tworzy. W ramach 

złożenia tego wniosku tworzy się nową linię, bo to właśnie jest na tworzenie nowych linii lub 

odtwarzanie tych już nieistniejących, a nie na te, które funkcjonują. Będę prosił tutaj  

o uszczegółowienie, tylko, że tutaj będę miał taki problem, bo to musiałoby być zlecone na 

zewnątrz, bo nie wyobrażam sobie, żeby opinię prawną przygotowała kancelaria nasza, skoro to 

dotyczy tej kancelarii, dlatego że mamy chyba po raz pierwszy taką sytuację, że jest dla tej samej 

kancelarii zlecone prowadzenie usługi w dwóch rozbitych można powiedzieć nawet nie 

postępowaniach. Jedna na 110.700 zł, druga na 59.040 zł, razem to jest 169.740. Jest to w dwóch 

osobnych zapytaniach ofertowych skierowane i teraz pytanie, na jakiej zasadzie to w tym 

momencie, jeśli omijamy tutaj prawo zamówień publicznych? Chciałbym uzyskać opinię prawną, 

ale chyba chciałbym uzyskać tą opinię prawną od jakiejś innej kancelarii, bo trudno, żeby Państwo 

teraz wystawiali opinię prawną w swojej własnej sprawie, czyli na jakiej zasadzie to do tego doszło.  

Pierwszy raz takie coś widzę, żeby rzeczywiście tak postępowanie rozbić. Zapytanie ofertowe 

dotyczyło z tego co wiem tylko jednej kancelarii i na kwotę przewyższającą prawo zamówień 

publicznych, więc czy ja mógłbym tutaj uzyskać jakieś informacje na jakiej podstawie prawnej  
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i co to jest? Wiem, że zarządzenie Pan powie podjął i tak dalej. Także proszę tutaj o informację, 

co do tych przewozów i te nabory na orliki.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował - jeżeli chodzi o połączenia, bo to jest 

ten jeden z ważniejszych aspektów, to też jesteśmy w trakcie zebrań wiejskich. Na razie tylko  

w jednej miejscowości została poruszona ta kwestia. Pozostali, jak Państwo zobaczą we 

wnioskach, to pozostali mieszkańcy nie wnioskowali i dlatego też czekamy aż zakończą nam się 

zebrania wiejskie i można będzie to spokojnie też procedować. Jeżeli chodzi o naszą kancelarię, to 

tak naprawdę ta dodatkowa kwota dotyczy spraw, które są prowadzone. Chodzi tutaj o to, że tych 

spraw jest bardzo dużo. Z perspektywy jednej ze spraw to jest dużo spotkań i przesłuchań. Nie 

chciałbym tutaj już wchodzić głęboko w szczegóły i to tak naprawdę robi nam dodatkowe koszty. 

Uważam, że po prostu patrząc z perspektywy bardzo dobrze się współpracuje też z kancelarią. Tym 

bardziej, że kancelaria też mi wskazała, że nie powinienem pobierać wynagrodzenia ze spółek, bo 

nie ma na to podstawy prawnej i kancelaria wskazała, że te wynagrodzenie, które pobierał Pan 

Grzegorz jest pobierane nieprawnie. Tu mówimy o kwocie 51.000 złotych i będą prezesi też 

wnioskować o to, żeby te pieniądze zostały złożone, bo wchodząc już do tej spółki i w momencie, 

kiedy ja jestem właścicielem, mówimy tutaj reprezentuję gminę, to gmina nie może podwójnie 

liczyć sobie. Pan Burmistrz nie może sobie podwójnie liczyć swojej pensji, czyli pensję ustala Rada 

Gminy. A jeżeli chodzi o sprawy właścicielskie to, jeżeli jest to dywidenda, to można by było 

przelać ją na konto gminy, a nie na konto prywatne, ale to też jest procedowane. Dlatego uważam, 

że patrząc z perspektywy pierwszego i najważniejszego od razu zgłoszenia bym powiedział, to 

mam zaufanie i myślę, że po prostu ta współpraca będzie nam się rozwijać. Kwota, o której 

mówimy, czyli te dodatkowe pieniądze będzie cały czas malała w momencie, kiedy po prostu 

będzie nam malała też liczba wszystkich spraw, które w tym czasie prowadzimy. 

 

Radny Grzegorz Kulbicki poinformował - Panie Burmistrzu, teraz to Pan pojechał, że tak powiem 

kolokwialnie. Czy jak Pan był wiceburmistrzem i Pan Downar był Panem Burmistrzem, pobierane 

było to? Dlaczego Pan wtedy nie zgłaszał nikomu, nie mówił, że jest to niezgodne z prawem? 

Jeszcze jako odpowiedzialny wytypowany przez burmistrza był Pan. Pan podpisywał tak naprawdę 

też umowę z prezesami. Rozumiem, że było okej? I nie zgłaszał Pan niczego. Teraz jest to 

problemem dla Pana. Bo według nowej ustawy Pan już nie może tego pobierać. Zresztą w ogóle 

się dziwię, że Pan poruszał takie kwestie na sesji Rady Miejskiej, już nie po raz pierwszy zresztą. 

Również Pan poinformował w czerwcu, że ja składałem wniosek o dostęp do informacji publicznej. 

To chyba składałem jako prywatna osoba, a nie jako radny. Nie byłem wtedy radnym. To tak jest 

normalne, że na sesji się informuje o tym?  takich rzeczach jak tutaj? Przecież to są insynuacje, 

które poszły w eter. Czyli Pan Downar przez 16 lat to samo pobierał i Pan był wiceburmistrzem. 

Co to ma znaczyć? O Panu Prezesie też Pan się tu wypowiadał publicznie na sesji jeszcze w DOKu. 

Pan publicznie rzuca takie rzeczy, że rzekomo jakieś nielegalne pieniądze wziąłem. Po prostu 

wstyd. 

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski poinformował – od momentu powzięcia informacji 

organ ma obowiązek zgłosić to dalej. To jest pierwsza sprawa. Druga sprawa - 350 zł i podanie 

dwóch nauczycieli o dyscyplinę finansów publicznych, a 51 tysięcy to już nie odgrywa żadnej roli. 

Trzeba po prostu pilnować tego, w momencie, kiedy podejmuje się i uzyskuje informację, czy to 

by był Pan Downar, czy by był to Pan Wojtek Czepułkowski. W momencie, kiedy dostaję 

informacje, że jest niezgodnie z prawem, należy wyprostować i to też robimy. 

 

Więcej pytań nie było. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów w dniu 20 lutego 2025 roku. Poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących obydwu Komisji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/73/2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2025, stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na 

lata 2025-2035. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących obydwu Komisji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z dodatkowymi zmianami zgłaszanymi 

podczas posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z dodatkowymi zmianami.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że podczas 

posiedzenia komisji Skarbnik Gminy Pani Iwona Pludra przedstawiła dodatkowe zmiany do WPFu 

na lata 2025-2035. Dokument zamieszczony jest w systemie eSesja. 

Wniosek - dodatkowe zmiany stanowią załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Dodatkowe zmiany do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Dębno na lata 2025-2035 - W związku ze sporządzeniem sprawozdań rocznych RB  

z wykonania budżetu za 2024 rok wprowadzono do załącznika nr 1 do kolumny przewidywane 

wykonanie roku 2024 rzeczywiste dane. Wpłynęły one na wskaźniki kształtowanie się relacji z art. 
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243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych, wydatki majątkowe oraz kwotę długu (planowana  

w roku 10.000.000 zł a faktycznie zrealizowana 3.000.000 zł). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada wprowadziła zmiany do projektu uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu. Projekt uchwały z uwzględnioną zmiana 

stanowi załącznik nr 17a do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dębno na lata 

2025-2035 ze zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/74/2025 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035, stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 

2026 rok środków stanowiących fundusz sołecki. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów. Poprosił o opinię do projektu uchwały Przewodniczących 

obydwu Komisji.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Radny Grzegorz Kulbicki zapytał. ilu było tych sołtysów na spotkaniu, że tam jednogłośnie się 

opowiedzieli?  

Skarbnik Gminy Iwona Pludra - 17. 

 



30 
 

Więcej pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy na 2026 

rok środków stanowiących fundusz sołecki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/75/2025 w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy na 2026 rok środków stanowiących fundusz sołecki, stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków  

i sposobu ich przyznawania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących obydwu Komisji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 

zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 

przyznawania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 
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Rada podjęła uchwałę Nr X/76/2025 w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych  

w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków 

i sposobu ich przyznawania, stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

16. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, innych 

form wychowania przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie Gminy Dębno oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących obydwu Komisji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował - w dniu 25 lutego 

bieżącego roku wpłynął wniosek o sprostowanie oczywistego błędu pisarskiego w projekcie 

uchwały Rady Miejskiej Dębna w sprawie trybu udzielania i rozliczenia dotacji dla przedszkoli, 

innych form wychowania przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie gminy Dębno oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji poprzez zmianę 

w §8, ust. 1 trybu stanowiącym załączniku do uchwały wyrażenia „budżetu miasta” na „budżetu 

Gminy”. Pozostałe zapisy projektu uchwały pozostają bez zmian. 

Wniosek stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Pytań nie było. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wnioskuje się o sprostowanie oczywistego błędu pisarskiego w projekcie Uchwały Rady Miejskiej 

Dębna w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie Gminy Dębno oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji, poprzez zmianę w §8 ust. 1 Trybu 

stanowiącym załączniku do uchwały wyrażenia „budżetu miasta” na „budżetu Gminy”. Pozostałe 

zapisy projektu uchwały pozostają bez zmian. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada wprowadziła zmianę do projektu uchwały. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli, innych form 

wychowania przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie Gminy Dębno oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji ze zmianami 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/77/2025 w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie Gminy 

Dębno oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji, 

stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

17. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości dofinansowania w formie dotacji 

celowej dla Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że sprawa dotyczy 

dotacji celowej z budżetu gminy Dębno na 2025 rok dla powiatu myśliborskiego na kwotę 5000 zł 

z przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów organizacji współzawodnictwa sportowego dzieci  

i młodzieży szkół podstawowych w powiecie myśliborskim. Poprosił o opinię do projektu uchwały 

Przewodniczących obydwu Komisji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości dofinansowania w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Myśliborskiego (5.000 zł) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/78/2025 w sprawie określenia wysokości dofinansowania w formie 

dotacji celowej dla Powiatu Myśliborskiego, stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  
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:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

18. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości dofinansowania w formie dotacji 

celowej dla Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

dotyczy dotacji celowej z budżetu gminy Dębno na 2025 rok dla powiatu myśliborskiego na kwotę 

1800 złotych z przeznaczeniem na dofinansowanie udziału w zawodach sportowych uczniów szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez powiat myśliborski na terenie gminy Dębno. Poprosił  

o opinię do projektu uchwały Przewodniczących obydwu Komisji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości dofinansowania w formie dotacji celowej dla 

Powiatu Myśliborskiego (1.800 zł) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/79/2025 w sprawie określenia wysokości dofinansowania w formie 

dotacji celowej dla Powiatu Myśliborskiego, stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz 

osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy 

dzierżawy przez okres 3 lat. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących obydwu Komisji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości na rzecz osób, 

które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na podstawie umowy dzierżawy przez 

okres 3 lat. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/80/2025 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości na rzecz osób, które korzystały jako ostatnie z prawa do nieruchomości na 

podstawie umowy dzierżawy przez okres 3 lat, stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

20. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Dębno. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących obydwu Komisji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

  

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Dębno. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/81/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Dębno, stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

21. Podjęcie uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że Młodzieżowa 

Rada proponuje osobę Pani Aleksandry Trusewicz. Młodzieżowa Rada Miejska podjęła uchwałę. 

nr II/6/25 z 5 lutego 2025 roku. Wskazano zgodnie z wymogiem ustawowym kandydatów na 

opiekuna, natomiast pismem z dnia 6 lutego 2025 roku Młodzieżowa Rada Miejska w Dębnie 
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zwróciła się z wnioskiem o powołanie jej opiekuna. Poprosił o opinię do projektu uchwały 

Przewodniczących obydwu Komisji.  

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej Dębna (w osobie 

Pani Aleksandry Trusewicz) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Krzysztof 

Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/82/2025 w sprawie powołania opiekuna Młodzieżowej Rady Miejskiej 

Dębna, stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski pogratulował. 

Brawa. 

 

Pani Aleksandra Trusewicz opiekun Młodzieżowej Rady Miejskiej Dębna podziękowała za 

zaufanie i jednomyślność w głosowaniu. Jest mi bardzo miło przede wszystkim z tego powodu, że 

to właśnie przedstawiciele Młodzieżowej Rady Miejskiej wskazali moją osobę. Jest to dla mnie 

również wielkie zobowiązanie i traktuję to również jako wyzwanie. Rozmawiałam  

z Przewodniczącym Młodzieżowej Rady i z poszczególnymi radnymi młodzieżowymi 

 i chciałabym, żeby Młodzieżowa Rada była takim, jakbym to ujęła, takim swoistym łącznikiem 

pomiędzy społecznością naszej gminy, a społecznością szkolną, żeby budować tą taką 

obywatelskość, takie postawy prospołeczne. Korzystając z obecności Państwa Radnych, Pana 

Burmistrza, przedstawicieli jednostek organizacyjnych naszej gminy liczę na współpracę, liczę na 

taką dużą otwartość z Państwa strony przede wszystkim, bo mówię to w imieniu tej młodzieży, 

która tak fajnie się angażuje w lokalne sprawy. Liczę na taką otwartość, docenienie ich 

zaangażowania i kreatywności i dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski jeszcze raz pogratulował.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił – 5 minut przerwy. 

Przerwa (16:06-16:13) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 3 w Dębnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że dotyczy skargi 

byłej nauczycielki Szkoły Podstawowej nr 3 w Dębnie z dnia 5 listopada 2024 roku oraz z dnia  

16 grudnia 2024 roku. Na działalność dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 imienia Jarosława 

Dąbrowskiego w Dębnie. Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Dębna 

w tej sprawie odbyło się 24 stycznia 2024 roku oraz na wznowionym posiedzeniu po przerwie  

w dniu 31 stycznia 2025 roku. Poprosił Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

o przedstawienie stanowiska komisji. Poprosił o przedstawienie stanowiska Przewodniczącego 

Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Mikołajczak poinformowała, że 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za zasadną w całości. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że zgodnie  

z projektem uchwały skargi byłej nauczycielki Szkoły Podstawowej nr 3 w Dębnie z dnia  

5 listopada 2024 roku oraz z dnia 16 grudnia 2024 roku na działalność dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 3 im. Jarosława Dąbrowskiego w Dębnie, Rada Miejska uznaje skargi w całości 

za zasadne. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej  

nr 3 w Dębnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/83/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Szkoły Podstawowej nr 3 w Dębnie, stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 3 w Dębnie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że dotyczy skarg 

byłego nauczyciela Szkoły Podstawowej nr 3 w Dębnie z dnia 5 listopada 2024 roku oraz z dnia 
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16 grudnia 2024 roku na działalność dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jarosława 

Dąbrowskiego w Dębnie. Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w tej 

sprawie odbyło się 24 stycznia 2024 roku oraz na wznowionym posiedzeniu po przerwie w dniu 

31 stycznia 2025 roku. Poproszę Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

o przedstawienie stanowiska komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Agata Mikołajczak poinformowała, że 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w zakresie niedopełnienia i zaniedbania obowiązków 

służbowych oraz biurokratycznego załatwienia spraw w stosunku do skarżącego poprzez 

niewystawienie w ustawowym terminie przez dyrektora szkoły oceny pracy za okres 

przepracowania w Szkole Podstawowej nr 3 im. Jarosława Dąbrowskiego w Dębnie na stanowisku 

nauczyciela postanowiła uznać skargę za zasadną. Natomiast w zakresie powodu złożenia przez 

skarżącego wypowiedzenia umowy o pracę wskazanego w skardze z dnia 16 grudnia 2024 roku 

właściwym do rozpatrzenia wskazać Sąd Pracy w Stargardzie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczącego Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Przewodniczącego 

Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że zgodnie  

z projektem uchwały – skargi byłego nauczyciela Szkoły Podstawowej nr 3 w Dębnie z dnia  

5 listopada 2024 roku oraz z dnia 16 grudnia 2024 r. na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej 

nr 3 im. Jarosława Dąbrowskiego w Dębnie: 

1. w zakresie zarzutów ze skargi z dnia 5 listopada 2024 r oraz z dnia 16 grudnia 2024 r. 

dotyczących: 

- rażącego niedopełnienia obowiązków służbowych przez złamanie prawa Karta Nauczyciela  

z dnia 4 lipca 2024 r. wynikającego z przepisów prawa ustawodawczego rozdział 2 art. 6a ust. 1db 

przez panią Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Dębnie – w stosunku do skarżącego, 

- rażącego zaniedbania obowiązków służbowych ciążących na dyrektorze Szkoły Podstawowej nr 

3 w Dębnie wynikających z naruszenia praworządności zarządzenia wynikającego  

z Załącznika do Zarządzenia 11/2022/2023 Szkoły Podstawowej nr 3 im. Jarosława Dąbrowskiego 

w Dębnie z dnia 08.12.2022 r. § 3 Terminy dokonywania oceny, art. 3 ust. 2 - w stosunku do 

skarżącego, 

- rażącego i biurokratycznego załatwienia spraw skarżącego przez panią Dyrektor Szkoły 

Podstawowej nr 3 w Dębnie oraz wprowadzanie w błąd w pismach korespondencyjnych  

i odsuwanie w czasie załatwienia spraw co naruszyło interes skarżącego,  

Rada Miejska Dębna uznaje skargi za zasadne. 

2. w zakresie zarzutu ze skargi z dnia 16 grudnia 2024 r. dotyczącym przyczyn rozwiązania 

stosunku pracy, skargę w tym zakresie uznaje się za wniesioną do Rady Miejskiej Dębna jako 

organu niewłaściwego do jej rozpatrzenia i wskazuje Skarżącemu organ właściwy do rozpatrzenia 

skargi - Sąd Rejonowy w Stargardzie, IV Wydział Pracy. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Szkoły Podstawowej  

nr 3 w Dębnie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Leszek Włodkowski-Moszej 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada podjęła uchwałę Nr X/84/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora 

Szkoły Podstawowej nr 3 w Dębnie, stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej 

Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że projekt uchwały 

był opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych oraz Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów w dniu 20 lutego 2025 roku. Poprosił o opinię do projektu 

uchwały Przewodniczących obydwu Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Marcin Krzysiak poinformował, że 

Komisja Oświaty i Spraw Publicznych nie wypracowała opinii w głosowaniu 4 „za”, 4 „przeciw”, 

przy dwóch osobach nieobecnych. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Krzysztof Lenartowicz 

poinformował, że komisja negatywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że pismem z dnia 29 

stycznia 2025 r. Radny Grzegorz Kulbicki zgłosił swój akces pracy w Komisji Oświaty i Spraw 

Publicznych Rady Miejskiej Dębna (po raz siódmy). Zgodnie ze Statutem Gminy Dębno przedmiot 

działania poszczególnych komisji stałych, ich ilość, nazwy oraz skład osobowy określa Rada  

w odrębnych uchwałach. W uchwale Nr II/9/2024 Rady Miejskiej Dębna z dnia 23 maja 2024 r.  

w sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego 

i przedmiotu działania uzupełnia się skład Komisji Oświaty i Spraw Publicznych Rady Miejskiej 

Dębna o Radnego Grzegorza Kulbickiego. 

 

Pytań nie było. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej komisje stałe Rady Miejskiej Dębna 

oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania (Komisja OiSP - Radny Grzegorz 

Kulbicki) 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Krzysiak, Grzegorz Kulbicki, Tomasz Kulbicki, Mateusz Obielak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (7) 

Damian Jankowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Marcin Pech, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Lenartowicz 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Lewandowski, Tomasz Pluciński 

 

Rada nie podjęła uchwały w sprawie zmiany uchwały powołującej Komisję stałej Rady Miejskiej 

i Dębna oraz ustalenia jej składu osobowego i przedmiotu działania. 

::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::::; 

25. Zamknięcie sesji Rady Miejskiej Dębna. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski w związku z wyczerpaniem 

porządku X Sesji Rady Miejskiej zamykam sesję i dziękuję wszystkim za udział. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna 

 

                      Jacek Mazurowski 

 

 

 

 

 

 

 
 

Przygotowała: Monika Gubała 
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